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Paradoks!

>2'de

Dönem filmlerinin 
yönetmeni Giritlioğlu
Fahrettin HEPKESKİN >5’te

İlginç bir 
maç olacak
Osman ÖZTOKMAK >7’de

Plastİk kİrlİlİğİ 
en büyük tehlİke 8

�OtO Tamirciler Odası Başkanı Dağlar, 
gençlerin ortaokuldan itibaren mesle-
ki eğitimlere odaklanmaları gerektiği-
ni ifade ederken meslek liselerinin öne-
mine de vurgu yaptı. 5’te

meslek lİselerİ çok önemlİT                                       RSE
KÖŞE

Gençlik Kolları 
sarpa sardı

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

YIL: 41  SA YI: 14052 Fİyat: 5 tL

okullarda
temİzlİk 
sorunu

büyüyor
CHP İl Başkanı Nail Kamacı, “Millî Eğitim Bakanlığı bünyesindeki okullarda 

kadrolu temizlik personeli eksikliğinin ciddi sorun olmayı sürdürdüğünü 
biliyoruz. Temizlik, eğitimin niteliği açısından vazgeçilmez bir ihtiyaçtır” dedi

�Cumhuriyet halk Partisi (ChP) il Başkanı Nail Kamacı, 
eğitim sistemini eleştirdi. Kamacı “2024-25 eğitim-öğre-
tim yılı ne yazık ki eğitim sisteminin karşı karşıya kaldığı 
derin sorunlarla birlikte başlamıştır. eğitimin yükü tama-
mıyla velinin sırtına yüklenmiştir” dedi.

�OKullarda kadrolu temizlik personeli eksikliğinin 
sürdürdüğünü belirten Nail Kamacı “tüm okullara yeteri 
kadar temizlik personeli, güvenlik personeli, yardımcı 
personel hemen görevlendirilmelidir. temizlik, eğitimin 
niteliği açısından vazgeçilmez bir ihtiyaçtır” dedi. 5’te

eğİtİm dönemİ sorunlarla başladı ‘Personel sorunu çözülmelİdİr’

SİMRU
SİLAHTAROĞLU

�Büyükşehir Belediyesi, örtü altı 
üretimde bitki zararlılarıyla mücade-
le kapsamında Manavgatlı üreticiye, 
yapışkan tuzak desteği sağladı. 4’te

�Büyükşehir ile 
ANSiAD arasın-
da yapılan proto-
kol kapsamında 16 
ekim tarihinde ik-
lim Değişikliği Zir-
vesi’nin düzenlene-
ceği açıklandı. 6’da

öğrenci filmleri 
altın Portakal’da
�61. altın Portakal Film Festi-

vali’nde altın Portakal hey-
kelciği için yarışacak öğrenci 
filmleri belli oldu. 8’de

İklİm değİşİklİğİnde
ortaklaşa hareket
Büyükşehir Belediyesi 
ile ANSİAD arasında, 
iklim değişikliği 
konusunda dirençli 
bir Antalya hedefiyle 
işbirliği protokolü 
imzalandı

ümit uysal’dan
ilginç açıklama

Vergiler gelir ve 
servetten alınmalı

�MurATpAşA’DA 3 dö-
nemdir belediye başkan-
lığı yapan ümit uysal, 

sosyal medyada yaptığı 
açıklama ile Chp’nin 
genel başkanlığına 
aday olacağının sin-
yalini verdi. 6’da

�ATSO Başkanı yusuf 
hacısüleyman, vergi-
lerin harcamalardan 
değil, gelir ve servet-
ten alınması gerek-
tiğinin altı-
nı yeniden 
çizdi. 2’de

emin müftüoğlu 
yeniden başkan
Türkiye Bisiklet Federasyonu 6. Olağan 

ve Mali Genel Kurulu’nda Emin 
Müftüoğlu yeniden başkanlığa seçildi

�Türkiye Bisiklet Federasyonu Ge-
nel kurulu gerçekleşti. Genel kurulda 
202 oy alan emin Müftüoğlu, yeniden 
başkan seçildi. kanal V yönetim kuru-
lu Başkanı Mehmet Okan kaya da Fe-
derasyon yönetiminde yer aldı. 7’de

büyük destek Gördü 

meslekİ eğİtİme 
önem Verİlmelİ
Oto Tamirciler Odası Başkanı 

Ünver Dağlar, gençlerin 
meslek eğitimlerine

erken yönlendirilmesi 
gerektiğini vurguladı 

manavgatlı üreticilere 
yapışkan tuzak desteği

yöreX’e davet
�ANTAlyA Ticaret Borsası (ATB) Başka-

nı Ali Çandır, Vali hulusi şahin ile Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek’i makamında ziyaret edip yöre-
sel ürünler Fuarı’na davet etti. 2’de
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İnanır mısınız duyunca 
aklım başımdan firar 
etti. Kimi eve ekmek 

götürme derdinde, kimi 
de iPhone derdinde. 
Sahiden ülkemizde tam 
anlamıyla bir paradoks 
yaşanıyor. Efendim 
denilene göre İPhone 16 
karaborsaya düşmüş. Hem 
de fiyatı 120 bin lira olan 
telefonlar, 145 bin liradan 
satılıyormuş ve telefonu 
alabilmek için sabahın kör 
saatinde satış noktasının 
önünde uzun kuyruklar 
oluşuyormuş. Sözüm ona 
bu teknoloji düşkünleri 
8-9 saat ayakta kuyrukta 
bekliyormuş. Elbet vardır 
bir bildikleri! Hani fiyatı 
120 bin lira olup da 145 
bin liraya satılan teknoloji 
harikası telefonların, fiyatı 
150 bin lira olsa dahi 
alıcısı varmış. Bu fırsatçılık 
değil de ne? Arada birileri 
fena kazanıyor gibi. Sıkı 
bir denetim gerekmiyor 
mu? Yoksa bu kuyruk, 
reklam amaçlı mı? Yemin 
olsun aklım ermiyor. 

***

Buyurun akılla izah 
edilemeyeni mizah ile 
izah edelim ve usta 
sanatçı Yılmaz Erdoğan’ın 
hiciv ettiği cümleyi 
anımsayalım, ‘eskiden 
insanların telefonları 
vardı, şimdi telefonların 
insanları var’. Bam teline 
bastıklarımız varsa kusura 
kalmasın. Birilerine 
göre zam, göreceli bir 
kavrammış ya, o mesele. 
Hani vatandaşın ‘güvenli 
liman’ dediği altın fiyatı 
da yaydan çıkan ok gibi 
fırlamış gitmiş. Gram 
altın kırmızı alarma 
geçmiş, rekorunu tazeler 
olmuş. Velhasıl-ı kelam, 
güvenli limanda fırtına 
kopuyormuş. Altın, bu 

hızla doları moları da 
geride bırakır. Eh hal 
böyle olunca parası 
olan da kuyumcu 
yolunda. Peki, altına 
yatırım yapıp ‘üç kuruş 
da ben nasipleneyim’ 
diyen babayiğit var mı 
çevremizde? Bilinmez, ne 
der büyüklerimiz ‘imanla, 
paranın kimde olduğu belli 
olmaz’!

***

Her neyse zenginin 
parası fakirin çenesini 
yorarmış, fazla yormayalım 
kendimizi. Kimi kazanıyor, 
kimi kaybediyor kategorize 
etmeye gerek yok. Biz 
kendi halinde olanlar, 
tokluğun bedeline 
bakalım. Misal, Ankara 
‘yüksek enflasyonun 
nedeni kredi kartları’ 
diyormuş. Ne yapsın sabit 
gelirli, cepte nakit yok 
ayın sonunu getirmek için 
tek çaresi kredi kartı ama 
gelin görün ki enflasyon 
kredi kartlarını da vurmuş. 
Şimdi kredi kartlarına limit 
ayarı geliyormuş. Kartın 
limiti, kişinin gelirinin dört 
katı olacakmış yani limit, 
gelir ile orantılı. 12 bin 
500 veya 17 bin 2 lira ile 
geçim mümkün mü? Ne 
yapsın emekli, ne yapsın 
asgari ücretli, ne yapsın 
dar gelirli? 

***

Ekonomi yönetimi, 
“Kamuda tasarrufta her 
şeyi değerlendiriyoruz” 
diyor ya. Bu karar, 
vatandaşın da kemerleri 
önümüzdeki dönemde 
daha fazla sıkacağı 
anlamına geliyor değil mi, 
ne dersiniz? Oysa zorunlu 
tasarruf, zaten vatandaşın 
yaşam tarzı oldu. Siz 
merak buyurmayın. İyi 
hafta sonları dileğiyle.

HAYATA GÜLÜMSE

AnTALyA Ticaret Borsası (ATB) Baş-
kanı Ali Çandır, Antalya Valisi Hu-
lusi Şahin’i yöresel Ürünler Fua-
rı yÖREX’e davet etti. Çandır, bu yıl 

13’üncüsü düzenlenecek yÖREX ile ilgili Vali 
Şahin’e bilgi verdi. 10 bin metrekare alanda 
7 bölgeden yüzlerce yöresel ürünün sergile-
neceği yÖREX’in Antalya’nın markası haline 
geldiğini söyleyen Çandır, bu yıl coğrafi işa-
retli ürün ağırlıklı yöresel ürünlerin ziyaret-
çiyle buluşturulacağını kaydetti. Çandır, yÖ-
REX’e desteği nedeniyle Vali Şahin’e teşekkür 
ederken, fuarın açılışına Cumhurbaşkanı yar-
dımcısı Cevdet yılmaz, Sanayi ve Teknoloji 
Bakanı Mehmet Fatih Kacır ile TOBB Başkanı 
Rifat Hisarcıklıoğlu’nun katılımını bekledikle-

rini söyledi.
Vali Hulusi Şahin, yöresel Ürünler Fuarı 

yÖREX’in Antalya’da düzenlenen en önem-
li fuarlardan biri olduğunu söylerken, ha-
yırlı olmasını diledi. Coğrafi işaretli ürün sa-
yısının ve coğrafi işaretli ürünlere ilginin 
arttığını belirten Şahin, yöresel ürünlerin 
ekonomiye katkısına dikkat çekti. yÖREX’in 
düzenlenmesinde emeği geçenlere teşekkür 
eden Vali Şahin, Çandır ve ekibine başarılar 
diledi.

Başkan Ali Çandır, beraberindeki heyetle 
birlikte Antalya Büyükşehir Belediye Başka-
nı Muhittin Böcek’i de ziyaret ederek, yÖREX 
davetinde bulundu. Çandır, yÖREX’in Türki-
ye’nin fuarı haline geldiğini belirterek, “Ana-

dolu’nun yüzlerce yöresel ürünü Antalya’da 
buluşacak” dedi. Başkan Muhittin Böcek, yÖ-
REX’in tarım ve turizm kenti Antalya’da dü-
zenlenmesinin önemini vurgularken, kent 
ekonomisine katkısına dikkat çekti. Büyük-
şehir Belediyesi olarak yÖREX’e destekledik-
lerini belirten Muhittin Böcek, fuarın daha 
geniş kitlelere ulaşmasını arzu ettiklerini söy-
ledi. Başkan Böcek, yÖREX’i Antalya’ya ka-
zandıran ATB Başkanı Ali Çandır ve ekibine 
teşekkür etti. Böcek, “9-13 Ekim tarihlerinde 
AnFAŞ Fuar Merkezi’nde düzenlenecek yöre-
sel Ürünler Fuarı’na davetlerinden dolayı Ali 
Çandır’a teşekkür ediyor, tüm hemşehrileri-
mizi zengin mutfak kültürümüzü keşfetmek 
için yÖREX’e bekliyorum” dedi. DHA

AnTALyA Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Ey-
lül Ayı Olağan Meclis Toplantısı, ATSO Meclis Sa-
lonu’nda gerçekleşti. Meclis Başkanı Ahmet Öz-
türk’ün açılış konuşmasıyla başlayan Ağustos 
Meclisi’nde, yönetim Kurulu Başkanı yusuf Hacısü-
leyman, paralimpik oyunlarında mücadele ederek 
Türkiye’yi temsil eden 94 sporcuyla gurur duyduk-
larını belirterek, “Sosyal sorumluluğun bir gereği 
olarak engel tanımayan bu sporcularımızın yetiş-
tiği, destek gördüğü ve üye oldukları dernek ve va-
kıflarımıza bir el de bizler uzatmalıyız. Siz değerli 
meclis üyelerimizin bu konularda öncü olacağınız-
dan hiç şüphem yok” dedi.

‘SON 4 YILDA EN DÜŞÜK BÜYÜME HIZI’

ATSO Başkanı Hacısüleyman, geçen hafta açık-
lanan ikinci çeyrek büyüme verilerine değinerek, 
Türkiye ekonomisinin son 4 yılda gördüğü en dü-
şük büyüme hızına ulaştığını vurguladı. Hacısü-
leyman, “yılın ikinci çeyreğinde Türkiye ekonomisi 
yalnızca yüzde 2,5 büyüdü. Bu oran, son dört yı-
lın en düşük seviyesini işaret ediyor. Tüketim har-
camaları yüzde 1,6, kamu harcamaları yüzde 0,7 
ve yatırım harcamaları yüzde 0,5 oranında büyü-
dü. Sıkı para ve maliye politikalarının sonucu bü-
yümede yavaşlama yaşanıyor. Amaç, iç talepteki 
anormal artışı makul seviyelere çekmek ve böy-
lece cari açığı ve enflasyonu düşürmek” şek-
linde konuştu. Sanayisiz bir büyüme olma-
yacağını ifade eden Başkan Hacısüleyman, 
sözlerini şöyle sürdürdü; “Sanayisiz bir bü-
yümenin sürdürülebilir ve istikrarlı bir 
büyüme olamayacağını biliyoruz. Bizim 
istikrarlı ve yüksek oranlı bir sanayi bü-
yümesine ihtiyacımız var. Sana-
yi büyümezse, hizmetler bir 
ülkeyi uzun süre ayakta tu-
tamaz. Biz sanayi odaklı ve 
dengeli büyümeyi öngören 
bir ekonomi politikası bek-

liyoruz.”

ANTALYA VERGİ GELİRLERİNDE 8’İNCİ

Hacısüleyman, Antalya’nın vergi gelirlerin-
de 8’inci sırada olduğunu belirtti. Hacısüley-
man, “2023 yılı sonu itibarıyla Antalya’nın 
tahakkuk etmiş vergi toplamı 97,9 milyar 
TL’ye ulaştı. Bunun 81,7 milyar TL’si, yani 
yüzde 83,4’ü tahsil edildi. Tahsil edilen ver-

gi, Türkiye’nin toplam vergi gelirleri 
içinde yüzde 1,6 pay alarak ülke 

genelinde 7’nci sırada yer alı-
yoruz. 2024 yılının ilk 8 ayında 
Antalya’nın tahakkuk etmiş 
vergisi 81,4 milyar TL oldu ve 
bunun 60,4 milyar TL’si tah-

sil edildi. Bu da tahsilat/tahakkuk oranının yüzde 
74,3’e gerilediği anlamına geliyor. Türkiye’nin top-
lam vergi gelirleri içindeki payımız ise yüzde 1,4 ve 
bu oranla ülke genelinde 8’inci sıradayız” dedi.

VERGİLER GELİR VE SERVETTEN ALINMALI

Toplam vergi gelirlerinin üçte ikisini dolay-
lı vergiler, üçte birini dolaysız vergilerin oluştur-
duğunu dile getiren Başkan Hacısüleyman, şöy-
le konuştu: “OECD ülkelerinde durum bunun 
tam tersi. Dolaylı vergilerin payı yüzde 40-45 ci-
varındayken dolaysız vergilerin payı yüzde 55-
60 arasında. Bizim de vergilerimizin daha büyük 
kısmının harcamalardan değil, gelir ve servet 
üzerinden alınması gerekiyor. Mevcut durumun 
devam etmesi, gelir dağılımının daha da bozul-

ması anlamına geliyor. En yüksek vergi geliri ar-
tışı yüzde 184 ile banka ve sigorta muameleleri 
vergisinde ve yüzde 120 ile gelir vergisinde olur-
ken, en düşük artış ise yüzde 5,7 ile kurumlar ver-
gisi gelirlerinde yaşanmış. Kurumlar vergisi tahsi-
latındaki artış öyle düşük ki; geçen yılın 8 ayında 
kurumlar vergisinin toplam vergi gelirleri içinde-
ki payı yüzde 18,2 iken bu yılın aynı döneminde 
yüzde 11,3’e inmiş. Tabii bu da dolaylı vergilerin 
artmasına, verginin gelir ve servetten değil, har-
camalardan alınmasına ve vergide adaletsizliğe 
neden oluyor. İşte bu noktada, hep dile getirildiği 
gibi, yapısal reformlar devreye giriyor. Öncelikli 
olarak kayıt dışılığın azaltılması ve önlenmesi, ar-
dından doğrudan vergilerin artırılmasına yönelik 
çalışmalara ihtiyaç var.” DHA

YÖREX’E davEt
Antalya Ticaret Borsası (ATB) Başkanı Ali Çandır, Vali Hulusi 

Şahin ile Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek’i 
makamında ziyaret edip, Yöresel Ürünler Fuarı YÖREX’e davet etti

vergiler gelir ve servetten alınmalı
Antalya Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Başkanı Yusuf Hacısüleyman, kayıt dışılığın azaltılması ve önlenmesi, ardından doğrudan vergilerin 
artırılmasına yönelik çalışmalara ihtiyaç olduğunu belirterek, vergilerin harcamalardan değil, gelir ve servetten alınması gerektiğini söyledi

AnTALyA Defterdarlığı, 2023 vergilen-
dirme dönemine ilişkin yıllık Gelir Vergi-
si ve Kurumlar Vergisi beyannamelerinin 
değerlendirilmesi sonucunda, Antalya ili 
genelinde en fazla vergi beyan eden 100 
mükellef listesini açıkladı. 2023 yılı ver-
gilendirme dönemine ilişkin olarak An-
talya genelinde 205 bin 374 Gelir Vergi-
si mükellefi tarafından verilen yıllık gelir 
vergisi beyannameleri ile 23 milyar 149 
milyon 647 bin 474 TL matrah beyan edil-
di. Beyan edilen bu tutar üzerinden 6 mil-
yar 277 milyon 211 bin 856 TL gelir vergi-
si tahakkuk ettirildiği açıklandı. Bir önceki 
yıla göre beyan edilen matrah toplamında 
yüzde 110, tahakkuk eden vergi toplamın-
da ise yüzde 102 oranında artış yaşandığı-
nın bilgisi verildi. 2023 yılı vergilendirme 
dönemine ilişkin olarak Antalya genelin-

de 48 bin 346 Kurumlar Vergisi mükelle-
fi tarafından verilen kurumlar vergisi be-
yannameleri ile 66 milyar 48 milyon 561 
bin 477 TL matrah beyan edildi. Beyan 
edilen bu tutar üzerinden 15 milyar 10 
milyon 360 bin 607 TL kurumlar vergisi ta-
hakkuk ettirildi. Bir önceki yıla göre beyan 
edilen matrah toplamında yüzde 56, ta-
hakkuk eden vergi toplamında yüzde 73 
oranında artış gerçekleşti.

İlhan Karayılan’dan teşekkür mesajı An-
talya Defterdarı İlhan Karayılan, vergi mü-
kellefleri için bir teşekkür mesajı yayım-
layarak şu ifadelere yer verdi: “Ödedikleri 
vergiler ile ülkemiz ekonomisinin kalkın-
masına, kamu hizmetlerinin geliştirilme-
sine ve toplumsal refahın artırılmasına 
katkıda bulunan en çok gelir vergisi beya-
nında bulunarak ödeyen mükelleflerimiz 

başta olmak üzere, vergilerini tam ve za-
manında beyan ederek ödeyen tüm mü-
kelleflerimize teşekkür eder, işlerinde ba-
şarılar dileriz” dedi.

Gelir vergisi rekortmenleri arasında ilk 
sırada Kerim Kalafatoğlu, 30 milyon 593 
bin 81 TL ödediği vergi ile ikinci sırada Ali 
Serhat Tüzün, 15 milyon 122 Bin 708 TL ile 
üçüncü sırada Mehmet Kürşat Başkırt, 14 
milyon 741 bin 208 TL ile yer aldı. Kurum-
lar vergisi rekortmenleri arasında Fraport 
TAV Antalya Terminal İşletmeciliği Ano-
nim Şirketi 1 milyar 615 milyon 787 bin 
143 TL ödediği vergi ile zirveye yerleşir-
ken, ikinci sırada Polen Turizm yatırımları 
Anonim Şirketi, 205 milyon 342 bin 542 TL 
ile ikinci sırada yer aldı. Üçüncü sıradaki 
şirket ise adının yayınlanmaması talebin-
de bulundu.  İHA

RekoRtmenleR açıklandı
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SERİK’E bağlı Gebiz mevkisindeki Uçansu Şelalesi’ne, kız arkada-
şıyla gezmeye gelen İranlı Mohsen Boreshjan saat 16.30 sıralarında 
şelalenin döküldüğü noktada oluşan suya girdikten sonra gözden kay-
boldu. Mohsen Boreshjan’ın sudan çıkmaması üzerine çevredekiler, 
112 Acil Çağrı Merkezi’nden yardım istedi. İhbarla bölgeye AFAD, jan-
darma ve JAK ekibi sevk edildi. Olayla ilgili soruşturma başlatıldı. DHA

Şelalede boğuldu 

Kumluca’ya bağlı Toptaş Ma-
hallesi’nde iki komşu arasında 
yol tartışması çıktı. 15 yıl önce 
satın aldığı 5 dekarlık arazisine 

5 yıl önce sera kuran Mehmet Öztürk, 
geçen yıl yandaki araziyi satın alan 
komşusu Murat Küçük ile seranın üze-
rinden gelen yağmur suyu nedeniyle 
tartışma yaşadı. Murat Küçük, yağmur 
suyundan zarar gördüğünü belirterek, 
önce komşusunu uyardı, sonra da so-
run çözülmediği gerekçesiyle seraya 
giden yolun kendi arazisinde bulundu-
ğu gerekçesiyle taşlarla örerek kapattı. 
Serasına giden yolun kapanması üze-
rine sorunun çözülmesi için başta sav-
cılık olmak üzere çeşitli kurumlara şi-
kayette bulunan Mehmet Öztürk, yolu 
olmadığı için serasına girmekte zor-
luk yaşadığını ve ürünlerini toplaya-
madığını belirterek, mağdur edildiğini 
öne sürdü. Şu ana kadar yaptığı başvu-
rulardan sonuç elde edemediğini an-
latan Mehmet Öztürk, sorunun çözül-
mesi için dava açmaya hazırlandığını 
söyledi.

‘ÜCRETİNİ VERDİK                               
YOLU SATIN ALDIK’

Mehmet Öztürk, “2005 yılında ara-
ziyi ailecek satın aldık. 2005- 2015 ta-
rihleri arasında arazimiz boş kaldı. Bu 
alana OSB yapılması için plan yapılı-
yordu. OSB iptal edilince biz de 2015 
yılında bu serayı kurduk. Satın aldığı-
mızda arazinin yolu yoktu. Yan tarafta-
ki arazinin önceki sahipleriyle anlaştık. 
Ücretini vererek 20 metre uzunluğun-
da, 4 metre genişliğinde yol satın al-
dık. 2019 yılında bu bölgede tapu ka-
dastro güncelleme çalışması yapıldı. O 
güncellemede komşunun arazisi bizim 
yola kaymış. Daha sonra komşumuz 
Murat Küçük yan taraftaki araziyi sa-
tın aldı. Yapılan ölçümde onun arazisi-
nin bizim yola kaydığı görüldü. Murat 
Küçük bir problem olmayacağını söyle-
di. ‘Siz yolu kullanabilirsiniz’ dedi. Ön-

ceki tapu krokisinde yolun olduğunu, 
bunun için elimizde belge olduğunu 
söyledik. ‘Sıkıntı yok. Yolunuzu kulla-
nabilirsiniz’ dedi. Evini yaptıktan sonra 
bizim arazinin yolunu kapattı” dedi.

‘BURASI EKMEK KAPIMIZ’

Komşusuna ev yaptığı sırada elekt-
rik ve su ihtiyacı için yardımda bulun-
duklarını kaydeden Mehmet Öztürk, 
şubat ayından bu yana sera yolunun 
kapalı olduğunu, ürün yetiştiremedi-
ğini söyledi. Mehmet Öztürk, “Şu anda 
yeni ürün dikme zamanı geldi. Hala 
bir çare bulamadık. Devletimizin ku-

rumları birbirinin üzerine attı. Devleti-
mizin kurumlarından destek bekliyo-
ruz. Mağdur olduk. Çiftçilik yapıyoruz. 
Burası ekmek kapımız. Çiftçilikten baş-
ka iş yapmıyoruz. Başka mesleğimiz 
yok. Devlet büyüklerimizden sorunu-
muzun çözülmesini istiyoruz. Yoksa ek-
mek kapımız kapanacak” diye konuş-
tu.

‘ÇOK YÜKLÜ MİKTARDA                  
ZARAR ÇEKTİM’

Murat Küçük ise “Arazinin tapusu 
ablamın üzerine. Ablamla birlikte bu 
evi yaptık. Komşularımın su ve elektri-

ğini kullandım ama paralarını da öde-
dim. Komşularıma ‘Seranın üzerinden 
gelen yağmur sularını engelle’ dedim. 
Çünkü seranın üzerinden az su gelmi-
yordu. Arazimi yeni teraslatmıştım. Bu 
yüzden boş zemindi. Biriken sular yü-
zünden arazim heyelana uğrayabilir, 
evim çökebilir, hatta yıkılabilir. O evi 
babamla tırnaklarımla yaptım. Gitti-
ler bir de beni şikayet ettiler. Çok yüklü 
miktarda zarar çektim. Onlara ‘Ben ha-
yattayken yolu kullanın’ dedim. Ama 
bana çok zarar verdiler. Ben de tapu 
sınırlarından istinat duvarımı ördür-
düm” dedi.  dHa

Kumluca’ya bağlı Gö-
dene Caddesi’nde oturan 
annesi Özlem Öksüz’ün 
(41) yanına gelen inşa-
at işçisi Halil İbrahim Ök-
süz, 22 Eylül’de ortadan 
kayboldu. Bir sosyal med-
ya uygulamasından ba-
bası, kız kardeşi ve birkaç 
arkadaşının bulunduğu 
grup oluşturarak, helal-
lik isteyip, vedalaşan Ha-
lil İbrahim Öksüz’den bir daha ha-
ber alamayan yakınları, polise kayıp 
başvurusunda bulundu. En son an-
nesinin evinin yakınındaki bir mar-
kette görülen Öksüz’ün bulunması 
için bugüne kadar yapılan aramalar-
dan sonuç elde edilemedi. Halil İb-
rahim Öksüz’ün annesi Özlem Ök-
süz’ün Kumluca’da, babasının ise 
Antalya’da ikamet ettiği öğrenildi. 
Halil İbrahim Öksüz’ün en son tele-

fon sinyalini Antalya’nın 
Muratpaşa ilçesinde tes-
pit eden ekiplerin arama-
larını sürdürdüğü kayde-
dildi.

Anne Özlem Öksüz, 
“22 Eylül Pazar günü sa-
bah işe gittim. Saat 09.00- 
09.30 gibi markete gidip, 
gelmiş. Ağabeyi kapı-
yı açmış. Bir süre yat-
mış. Sonra evden çıkmış. 

Kız kardeşi beni arayıp, haber verin-
ce bilgim oldu, grup kurmuş, veda-
laşmış. ‘Hakkınızı helal edin. Her şey 
için özür dilerim’ diye mesaj yazmış. 
İş yerinden koştum, geldim. Yolday-
ken kızımı arayıp, polisleri aramasını 
söyledim. İtfaiye, polis gelmiş, bak-
mış. Hiçbir yerde yok. İntihar etme-
sinden çok korkuyorum” dedi.

Antalya’da babasının yanında ka-
lan oğlunun kaybolmadan birkaç 

gün önce yanına geldiğini anlatan 
Özlem Öksüz, “İyi değildi zaten. Evin 
içinde dönüp, duruyordu. Oturuyor-
du. Bir anda ağlayarak yanıma geldi. 
Boynuma sarıldı. ‘Anne senin has-
retini çektim. Hep öyle büyüdüm’ 
dedi. Gece birlikte oturduk. ‘Oğlum 
sıkıntın ne, bana anlat’ dedim. Bana, 
‘Anne hep eskileri düşünüyorum. Ka-
famı hep ona takıyorum. Yaşadıkla-
rımız hep gözümün önüne geliyor. 
Senin yaşadıkların, babamın karde-
şimin düğününe gitmemesi. Bunlar 
hep kafamda dönüp, duruyor. Kaldı-
ramıyorum anne’ dedi.  Uncalı Em-
niyeti’nin Kayıp Büro Amirliği’ne git-
tik. Bize kayıp olmadığını, telefon 
sinyalinin Muratpaşa’da olduğunu, 
yeni sinyal takibi yapacaklarını söy-
lediler. Hala haber yok. Telefon sin-
yali Muratpaşa’da, bu güzel bir ha-
ber aslında ama telefonun Halil’de 
olup olmadığı belli değil” dedi.  dHa

Komşuların 
yol tartışması

Kumluca’da biri seracı iki komşu arasında yol tartışması çıktı. Seradan gelen 
yağmur suyunu önlemediği gerekçesiyle komşusunun yıllardır kullandığı yolunu 

kapattığını söyleyen Mehmet Öztürk, mağdur edildiğini öne sürdü

FarKlı istikametlerden gelen 2 oto-
mobil, dönüş aldıkları sırada kafa ka-
faya çarpıştı. Çarpışmanın etkisiyle 
otomobillerden biri yol kenarına sav-
rulurken, kazada 4 kişi yaralandı. Kaza, 
Kepez ilçesine bağlı Fevzi Çakmak Ma-
hallesi Mehmet Fatin Gökmen Caddesi 
üzerinde meydana geldi. Cadde üzerin-
de seyir halinde olan Hakan Ç. yöne-
timindeki 34 KKF 892 plakalı otomo-
bil, 6244 sokağa dönüş aldığı sırada 
karşı istikametten seyir halinde olan 
Umut K.’nın kullandığı 07 ENU 86 pla-
kalı otomobille kafa kafaya çarpıştı. 
Çarpışmanın etkisiyle 07 ENU 86 pla-
kalı otomobil yol kenarına savrularak 
boşluğa düştü. Kazayı görenlerin ih-
barıyla bölgeye polis, sağlık ve itfaiye 
ekipleri sevk edildi. İtfaiye ekipleri böl-
geye gelmeden vatandaşlar otomobil-
lerinde sıkışan 4 kişiyi çıkardı. Bilinçle-
ri açık olan sürücüler Hakan Ç., Umut 
K. ve üzerinden kimlik çıkmayan 2 kişi 
Kepez Devlet Hastanesi’ne kaldırıldı. 
Trafik polislerinin tutanak tutmasının 
ardından hurdaya dönen otomobiller 
çekilerek yol trafiğe açıldı. dHa 

ANTAlYA Güllük Dağı Milli Parkı’n-
da, 2024-2025 av sezonu denetimlerin-
de 9 adet yasadışı ses cihazı ele geçi-
rildi.

Antalya Doğa Koruma ve Milli Park-
lar Müdürlüğü’ne bağlı Güllük Dağı 
(Termessos) Milli Park Şefliği, 2024-
2025 av sezonu kapsamında gerçekleş-
tirdiği denetimlerde 9 adet yasadışı ses 
cihazı ele geçirdi. Av koruma ekipleri, 
milli park içerisinde yürüttükleri izle-
me faaliyetleri sırasında, av hayvanla-
rını çekmek amacıyla kullanılan bu ci-
hazları tespit etti. Ele geçirilen cihazlar, 
yasaların ihlali ile avcılığı teşvik eden 
unsurlar arasında yer alıyordu. Doğa 
Koruma ve Milli Parklar Müdürlüğü, 
yasadışı avcılığın önlenmesi ve doğal 
yaşamın korunması amacıyla denetim-
lerini sürdüreceklerini duyurdu. Ekiple-
rin düzenli olarak gerçekleştirdiği kont-
rollerle, av yasağına uymayan kişilere 
karşı hukuki işlemlerin başlatıldığı bil-
dirildi.   İHA

ANTAlYA’DA sürücüsünün direksi-
yon hakimiyetini kaybetmesi sonucu 
refüje çıkan otomobil, trafik ışıklarına 
çarparak tekrar yola döndü. Güvenlik 
kamerasına yansıyan kazada otomobil 
sürücüsü ve araçtaki yolcu yaralandı. 
Kaza; Antalya’nın Manavgat ilçesi Sor-
gun Mahallesi Hüseyin Avni Akın Cad-
desi üzerinde meydana geldi. Seyir ha-
lindeki Zeki C.’nin kullandığı 34 HUF 
290 plakalı otomobil, kavşak sistemine 
geldiği sırada sürücüsünün direksiyon 
hakimiyetini kaybetmesi sonucu refüje 
çıktıktan sonra trafik ışığının direğine 
çarparak tekrar yola döndü. Kazada ya-
ralanan araç sürücüsü Zeki C. ve araçta 
yolcu olarak bulunan Alparslan Ç., 112 
Sağlık ekiplerinin olay yerindeki müda-
halesinin ardından ambulansla hasta-
neye kaldırıldı.   İHA

Dikkatsizlik
kaza getirdi

9 ses cihazı 
ele geçirildi

Otomobil 
refüje çıktı

Akseki’ye 
giden

ambulansın 
motorunda 
yangın çıktı

AKSEKİ’YE gitmekte olan 
ambulans, motorunun alt 
kısmından yanmaya başla-
dı. Diğer sürücülerin uyarısı 
sonucunda ambulansı durdura-
rak kaputunu açan ambulans 
şoförü, yangın tüpüyle yangını 
söndürdü. Edinilen bilgiye göre 
Antalya’dan Akseki’ye gitmek-
te olan Sağlık Bakanlığına ait 
ambulans, Manavgat Çevre-
yolu, Sorgun-Otogar Köprülü 
Kavşağı üzerinde bilinmeyen bir sebeple motorun alt 
kısmından yanmaya başladı. Yolda seyir halindeki di-
ğer araç sürücülerinin uyarıları sonucunda ambulans-
ta bulunan şoför ve sağlık ekibi ambulanstan inerken, 

kaputu açan ambulans şoförü 
yangın tüpüyle müdahale ede-
rek yangını söndürdü. Olay 
yerine gelen Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi İtfaiyesi Ma-
navgat Birimine bağlı itfaiye 
ekibi, yangının çıktığı bölgede 
gerekli incelemeleri yaparken, 
yangının marş dinamosundan 
kaynaklandığı belirlendi. Mo-
tor bölümünde hasar oluşan 
ambulans çekici vasıtasıyla 

kaldırılarak 112 istasyonuna götürüldü. Ambulansın 
arızalandığını, servisin ambulansın bakımının uzun sü-
receğini belirterek yedek ambulans verdiğini, yedek 
ambulansın da yandığını dile getirdiler.  İHA

not bırakıp kayboldu 
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Yurttan
kısa kısa

Garipoğlu’nun 
mezarı açılacak

MÜNEVVER Karabulut’u canice kat-
leden ve cezaevindeyken intihar eden 
Cem Garipoğlu’nun mezarı açılacak. 
Kararı duyuran Karabulut ailesinin 
Avukatı Rezan Epözdemir yaptığı 
açıklamada, “Silivri Cumhuriyet Baş-
savcılığı talebimizi kabul ederek Cem 
Garipoğlu’nun mezarının açılmasına 
ve fethi kabir işleminin yapılmasına 
karar verdi” dedi. 

Eymir Gölü’ndeki 
ölümlere inceleme

ANKARA’DAKİ Eymir Gölü’nde 
korumaya alınan ve avlanması yasak 
olan turna balıkları, kirlilik nedeniyle 
ölüyor. Orta Doğu Teknik Üniversite-
si, balık ölümlerinin önüne geçmek 
için çalışma başlattı. Dip çamurundan 
beslenip buradaki evsel atıkların 
suya karışmasına ve sudaki oksijenin 
düşmesine neden olan sazan balıkla-
rının yüzde 75’inin 1 yılda azaltılması 
hedefleniyor.

Saldırgan Yunan 
sürücü tutuklandı

EDİRNE’DEN Yunanistan’a açılan 
İpsala Sınır Kapısı ile bu ülkenin Kipi 
Sınır Kapısı arasındaki bölgede otomo-
biliyle çarptığı motosiklet sürücüsünü 
yaralayan, Türk polisinin ise üzerine 
kesici aletle yürüyen Yunan sürücü 
T.L. ayağından tabancayla vurularak 
yakalandı.  T.L., tedavi sonrası çıka-
rıldığı hakimlik tarafından ‘Kasten 
öldürmeye teşebbüs’ suçundan 
tutuklandı.

Fazilet Apartmanı 
davasında gelişme

KAHRAMANMARAŞ’TA depremde 
yıkılan 19 kişinin öldüğü Fazilet 
Apartmanı’nın zemin katındaki 
fırında usulsüz tadilatlar yaptıkları 
tespit edilen ve haklarında yakalama 
kararı bulunan işletmeciler Akın 
Yağcı ve eşi Ferihan Yağcı’nın notere 
giderek vekalet verdikleri ortaya çıktı. 
Davacı avukatı Musa Eren Bayazıt, 
buna rağmen yakalanmamalarına 
şaşırdıklarını ifade etti. 

‘Yorgun mermi’ 
sanığına tahliye

BURSA’DA düğünde havaya 

ateş açarak yolda yürüyen 

Zekiye Demiralay’ın ölümüne 

neden olan ve ‘Bilinçli taksirle 

öldürme’ suçundan 7,5 yıl hapse 

çarptırılan İstanbul Sultançiftliği 

Mahallesi Muhtarı Ali Özkan’ın 

cezası, istinaf mahkemesinde 

onandı. Karar sonrası 16 aydır ce-

zaevinde bulunan Özkan, tutuklu 

kaldığı süre ve sağlık sorunları 

dikkate alınarak tahliye edildi.

Afetin bilançosu  
205 milyon TL

TRABZON Valiliği, 20 Eylül’de 

yaşanan sağanak sonrası kentteki 

afet bilançosunun 205 milyon 

526 bin 31 lira olduğunu açıkladı. 

Trabzon Valiliği, 705 personel 

ve 373 iş makinesi ile kapanan 

yol güzergahlarında ve dere 

yataklarında rüsubat temizleme 

çalışmalarının devam ettiğini be-

lirtti. Taşkın nedeniyle kaybolan 

işitme engelli Ali Kemal Demir’in 

ise cansız bedenine ulaşıldı. 

Firari PKK’lıdan 
eşine silahlı saldırı

İSTANBUL Sultangazi’de sokak-

ta el yapımı patlayıcı bulundu. 

El yapımı patlayıcının firari 

PKK’lı Bilal İmar’ın talimatıyla 

eşine gözdağı vermek için sokağa 

bırakıldığı öğrenildi. İmar’ın 

talimatıyla Arnavutköy’de de 

İmar’ın boşanma aşamasındaki 

eşine ait bir adrese silahlı saldırı 

düzenleyen 4 kişi gözaltına alındı. 

Toplamda 6 kişi gözaltına alınır-

ken 4’ü tutuklandı. 

DHA-İHA

CHP Antalya İl 
Gençlik Kolları 
bir türlü sandı-

ğa gidemedi. Gençlik 
Kolları’nın ilk kongresi 
için 22 Eylül tarihi 
belirlenmişti. Genel 
Merkez ‘hop’ dedi. 13 
Ekim tarihine erteledi. 
Gerekçe ise, ‘örgüt bi-
rimlerinden gelen geri 
bildirimler ve lojistik 
gereksinimler’. Konya-
altı-Muratpaşa bloğu 
bu ertelemeye isyan 
etti. Fakat bu blok da 
sürekli sallanıyor. İl 
başkan adayı olarak 
Hakan Genbeş’i belirlemişlerdi. Genbeş sabı-
kası ortaya çıkınca adaylıktan çekildi. Onun 
yerine Eraycan Yılmaz adaylığını ilan etti. 
Fakat onun da çekildiği duyduk. Muhtemelen 
Deniz Düğme aday olacak. Mevcut yönetimin 

el verdiği, aday 
olarak çıkardığı 
Semih Kocabaş’ta 
ise sıkıntı yok.

GENEL MERKEZE 
İSYAN

Gençlik Kolları 
Genel Merkezi’n-
den gelen ertele-
me kararı üzerine 
Muratpaşa Gençlik 
Kolları Başkanı 
Salih Can Akbaş 
zehir zemberek 
bir açıklama yaptı. 
Genel Merkez’deki 
ekibe ve bu erte-

leme kararının arkasındaki isimlere resmen 
posta koydu. “Bu ani değişiklik, seçim sü-
recinde emeğini ve özverisini ortaya koyan 
ilçe başkanlarımız ve delegelerimiz açısından 
kabul edilemez bir durum yaratmıştır. 22 Eylül 

tarihinde yapılacak kongreye hazırlıklarını ta-
mamlayan gençlik kollarımız ve ilçe başkanla-
rımız, bu kararın yalnızca organizasyonel bir 
aksaklık değil, aynı zamanda bizlerin emek-
lerini ve ciddiyetini hiçe sayan bir yaklaşım 
olduğunu vurgulamak isteriz” dedi. Kongrenin 
22 Eylül’de yapılması konusunda ısrarcı ol-
duklarını da söyledi, ama olmadı. Bu gelişme 
kılıçları daha da keskinleştirdi.

ERAYCAN NİYE ÇEKİLDİ?

Kongre tarihiyle ilgili karşılıklı restler çekil-
di, iki blok hamleler yaptı. Salih Can Akbaş’ın 
yazılı açıklamasını aktardık. Akbaş, Konyaal-
tı-Muratpaşa bloğunun belirleyici isimlerinden 
biri. Fakat blok da dağıldı, dağılacak gibi du-
ruyor. Önce Hakan Genbeş adaylıktan çekildi. 
Sonra Eraycan Yılmaz. Oysa bu bloğun delege 
desteği kağıt üzerinde oldukça yüksek. Yani 
sandıktan çıkmaları daha garanti görülüyor. 
Peki bu durumda Eraycan Yılmaz niye çekildi? 
Söylendiğine göre, büyük isimler devreye gir-
miş. Genel Merkez’den büyük isimler…

GEnçlİK KOllArı SArPA SArDı

Toroslar ve Akdeniz Kıyıları çevre Koruma Derneği (TOrAçDEr) 
Başkanı Önder Akülkü, Finike’ye yeni bir mermer ocağı açılmak 
istendiğini duyurdu. Ocak, Boldağ taraflarında açılacak. Fini-

ke’nin cennet köşelerinden biri orası. Akülkü’nün duyurduğuna göre, 
“Abdullah Erdoan Madencilik Tic. ltd. Şti. tarafından 200 dönüm-
lük arazi kiralanmış olup, bu alanda mermer ocağı ve kırma-eleme 
tesisi yapılmak istenmektedir. Bu alan Finike merkeze 1.5 kilometre 
mesafede olup, burada yapılacak ocaktan bölge halkı direkt etkilene-

cek. Bölgede yoğun bulunan zeytin ve boynuz ağaçları yok olacak”. 
Akdeniz’in en güzel, en bereketli köşelerinden biri olan Finike, aynı 
zamanda kanlı bir coğrafya… Bu topraklarda çevreci çift Ali Ulvi-Ay-
sin Büyüknohutçu’nun kanı var. Mermer ocaklarına karşı çıktıkları, 
direndikleri, mücadele ettikleri için hunharca öldürüldüler. Onlar 
öldürüldü, ama mermer ocağı yağması bitmedi. İnatla, ısrarla, bitmez 
tükenmez bir hırsla Finike’nin dağları, kıyıları, denizi, koyları yağma-
lanıyor.

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

FİnİKE’DE YİnE MErMEr OCAğı

SÜRDÜRÜLEBİLİR Eko-
nomi Topluluğu (SET), 
Eylül ayı olağan top-
lantısını gerçekleştir-

di. Konyaaltı’da bir otelde ya-
pılan toplantının konuğu 
ise Antalya Antalya Ticaret ve Sana-
yi Odası (ATSO) Başkanı Yusuf Hacısü-
leyman oldu. ATSO’nun projelerinden 
bahseden Yusuf Hacısüleyman “Fark-
lı fikirlerimiz var, bu sebeple çok sayıda 
derneğimiz veya STK’mız var, ama kay-
nağımız yok” dedi.

DAHA HEYECANLIYIZ 

Toplantının açılış konuşmasını ya-
pan Sürdürülebilir Ekonomi Topluluğu 
(SET) Başkanı Alper Alveroğlu, “Bu yıl 
beşinci yılımızı kutlayacağız. Sürdürü-
lebilir Ekonomi Topluluğu, 2019 yılın-
da alanında seçkin, nitelikli, toplumda 
karşılığı olan farklı kültürlerden başa-
rılı iş insanlarının bir araya geldiği, iş 
insanları grubu olarak faaliyete başla-
mıştı. Geçmişte ciddi zorluklar yaşadık. 
Ekonomik kriz, pandemi, savaşlar, yan-
gınlar derken baya yıprandık. Ancak 
bu noktadan sonra daha umutluyuz. 
Daha heyecanlıyız. Yeni dönemimizi, 
beşinci yılımızı bu açıdan çok önem-
siyorum. Ekim ayında bir cumhuriyet 
galasıyla ve grubumuzun beşinci yılı 
dolayısıyla düzenleyeceğimiz etkinlik 

ile sizlerin karşısına çıkmak istiyoruz. 
Bununla ilgili çalışmalarımız çok yo-
ğun bir şekilde devam ediyor” dedi.

TOPLU İŞ YERLERİ OLMALI

ATSO Başkanı Yusuf Hacısüleyman, 
“Toplu iş yerleri projesini hayata geçir-
mek istiyoruz. Tüketicinin kolay ulaşa-
bileceği, trafiği olumsuz etkilemeyecek 
bir yerde temin edeceğimiz bir arsa-
da toplu iş yerleri açmak istiyoruz. Bu 
noktada 49 meslek komitesinin arasın-
dan üretim yapanları 13 kooperatifte 
birleştirdik. Bu aşamayı geçtik. Şimdi 
arsa temini için çalışmalarınız başlaya-

cak. Şehir içinde kötü görüntüleri, gü-
rültü ve çevre kirliliğine neden olan 
imalathaneleri daha derli toplu şekil-
de düzenlemiş olmak istiyoruz. Bu fik-
rin, esnafımıza da fayda sağlayacak bir 
proje olduğu kanasındayız” dedi.

MESLEK LİSELERİNE ÖNEM 
VERİYORUZ 

Kalifiye iş gücünün olmadığı nokta-
sında şikayet olduğunu belirten Baş-
kan Yusuf Hacısüleyman, “Bu nokta-
da mentorluk projemiz var. Sizin gibi 
değerli iş insanlarına mentorluk konu-
sunda eğitiyoruz. Sonra da meslek lise-

lerinde kaliteli iş gücü potansiyeli olan 
gençlerimiz ile sizleri görüştürüyoruz. 
Öğretmen yok, tutanak yok, not ver-
mek not almak kaygısı yok. Gençler ba-
şarılı bir iş insanı ile yüz yüze görüş-
müş oluyor ve meslek tercihini buna 
göre yapıyor. Bu noktada meslek lise-
lerine de çok önem verdiğimizi belirt-
mek isterim. Meslek liselerinden me-
zun olan çocuklarımızın çoğunun iş 
imkanı hazır ancak sanayi okul enteg-
rasyonunu sağlayamıyoruz. Artık biz 
gençlerin ayağına gitmek durumunda-
yız. Mentorluk projesine de bu anlam-
da önemsiyoruz” şeklinde konuştu.

SET Grubun konuğu 
HacıSülEyman oldu
Sürdürülebilir Ekonomi Topluluğu’nun (SET) konuğu, ATSO Başkanı Yusuf Hacısüleyman 

oldu. Toplantıda konuşan Başkan Hacısüleyman iş insanlarına projelerini anlattı

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

Manavgatlı üreticilere 
yapışkan tuzak desteği

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi, yerelden 
kalkınma hedefiyle üreticilere mavi ve sarı 
yapışkan tuzak desteği vermeyi sürdürüyor. 
Büyükşehir’in ziraat mühendisleri, üreticilere 
hastalık ve zararlılarla mücadele eğitimi ver-
dikten sonra sera ve bahçelerde inceleme ya-
pıp nasıl bir mücadele yapılacağını anlatıyor. 
Bu kapsamda Manavgat Denizyaka Mahalle-
si’nde üreticilerle buluşan ekipler, sera üreti-
mi yapan 35 çiftçiye sıklıkla karşılaştıkları be-
yaz sinek, thiripsler ve zararlı yaprak bitleri 
ile doğal yollarla nasıl mücadele edilebilece-
ğine yönelik bilgilendirme yaptı. Bilgilendir-
menin ardından üreticilere zararlı ilaç kulla-
nımını azaltan tuzaklar dağıtıldı. İHA 

Büyükşehir Belediyesi, örtü 
altı üretimde bitki zararlılarıyla 

mücadele kapsamında 
Manavgatlı üreticilere, 12 bin 

yapışkan tuzak desteği sağladı
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Dünyadan 
kısa kısa

Ukrayna’ya 
füze saldırısı

RUSYA’NIN Ukrayna’nın çeşitli 
bölgelerine 78 dron ve 6 füze ile gece 
boyunca gerçekleştirdiği saldırılarda 
1 kişi hayatını kaybederken 12 kişi ya-
ralandı. İvano-Frankivsk Bölge Valisi 
Svitlana Onyshchuk, şehrin batısında-
ki bazı noktalarda elektrik kesintileri 
yaşandığını belirtti. Ukrayna ordusu, 
hava savunma sistemlerinin 66 dron 
ve 4 füzeyi imha ettiğini bildirdi.

Japonya’da ölü 
sayısı yükseldi

JAPONYA’NIN Ishikawa eyaletinde 
hafta sonu etkili olan şiddetli yağışla-
rın bilançosu ağırlaşıyor. Yerel yetkili-
lerden edinilen bilgilere göre 2 kişinin 
daha cansız bedenine ulaşılmasıyla 
sel ve toprak kaymalarında hayatını 
kaybedenlerin sayısı 11’e yükseldi. 
Eyalet genelinde 12 kişinin yaralan-
dığı açıklanırken kayıp 6 kişiyi arama 
çalışmalarının sürüyor. 

Binlerce Lübnanlı 
Suriye’ye göçüyor

LÜBNANLI ve Suriyeli aileler, 
İsrail’in yoğun saldırıları nedeniyle 
Suriye’ye kaçmaya başladı. Çarşamba 
günü itibarıyla 3 bin 800’ü Lübnanlı ol-
mak üzere 17 bin 700 kişinin sınırdan 
Suriye’nin Şam kırsalına geçtiği ifade 
edildi. 1 milyondan fazla Suriyeli mül-
teciye ev sahipliği yapan Lübnan’dan 
yaşanan son göç akını, tarihin tersine 
dönüşü olarak yorumlandı. 

Güney Kıbrıs’tan 
federasyon çağrısı

GÜNEY Kıbrıs Rum Yönetimi lideri 
Nikos Christodoulides, 79. Birleşmiş 
Milletler Genel Kurulu’nda yaptığı 
konuşmada, Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’a çağrıda bulundu. 
Christodoulides, barış mirasını birlik-
te inşa edebileceklerini söyleyerek ‘iki 
toplumlu, iki bölgeli bir federasyon’ 
kurulmasına yönelik görüşmeleri 
yeniden başlatmaya hazır olduğunu 
ifade etti.

İsrail, ateşkes 
çağrısını reddetti

İSRAİL Dışişleri Bakanı Israel 

Katz, ABD ve 10 ülkeden İsrail-Hiz-

bullah arasında 21 günlük ateşkes 

çağrısına yanıt vererek “Kuzeyde 

ateşkes olmayacak. Zafere ve ku-

zey sakinlerinin evlerine güvenli 

bir şekilde dönmelerine kadar 

terör örgütü Hizbullah’a karşı tüm 

gücümüzle mücadele etmeye 

devam edeceğiz. Hizbullah’a karşı 

tüm gücümüzle mücadele etmeye 

devam edeceğiz” dedi.

Başkan Putin 
Batı’yı uyardı

RUSYA Devlet Başkanı Vla-

dimir Putin, Rusya Güvenlik 

Konseyi üyeleri ile nükleer cay-

dırıcılık konusu üzerine toplantı 

yaptı. Güvenlik Konseyi üyeleri 

ile toplantısında nükleer silahlar 

üzerine konuşan Rusya Devlet 

Başkanı Vladimir Putin, batılı 

ülkeleri uyararak kendilerine 

yönelik hava ve uzay saldırısına 

karşı nükleer silah kullanabile-

ceklerini söyledi.

Ekvador’da 
OHAL ilanı

EKVADOR’UN başkenti Qui-

to’nun Guapulo bölgesinde çıkan 

orman yangını devam ediyor. 

Quito Belediye Başkanı Pabel 

Munoz, alevlerle mücadelenin 

sürdüğü kentte olağanüstü hal ilan 

edildiğini duyurdu. Munoz yaptığı 

açıklamada, “Bu karar, hasarlı 

ekosistemin yeniden inşası için 

uluslararası kuruluşlardan en az 

yarım milyon dolarlık yardım sağ-

lamamıza yardımcı olabilir” dedi.

DHA-İHA

Bir yazımda ‘Dönem filmleri yapmak, cesa-
ret ister, yürek ister!’ demiştim.

Bilgi ister, gerçekçilik ister, sanat ister 
diye yazmıştım.

Dönem filmi yapmak, senaristi, yönetmeni ve 
oyuncuları ile zor bir işe soyunmaktır. 

Dönem filmlerinden korkulur. Ne yazık ki 
dönem filmleri toplumdan da ilgi görmez.

Dönem filmlerinin izleyicisi özeldir. Toplu-
mun dönem filmleri ile yüzleşmesi istenmez. 

Geçtiğimiz gün sinema sektöründe yaşadığı 
baskılara gülümseyerek direnirken yakalandığı 
amansız hastalığa yenik düşen senarist, yapımcı 
ve yönetmen Tomris Giritlioğlu, başlattığı ve 
sürdürdüğü dönem filmleri ile Türk sinemasının 
yüz akı olmuş bir sanatçıdır.

İnsan ve Hayvan Hakları savunucusu, gaze-
teci ve yazar dostum Hatice Özbay ‘Annelik 
Ömür Boyu’ adlı kitabında geniş yer verdiği 
röportajında Tomris Giritlioğlu için ‘Anarşist 
ruhlu kadın’ der ve O’nun sinema sanatına ba-
kışını şu sözleri ile okura duyurur;

‘Seyirciye karşı bir sorumluluğumuz var ve 
bu sorumluluğu elimizden geldiğince eksiksiz 
yapmalıyız’ 

Cesur yürek
Tomris Giritlioğlu, tarihe karanlık günler ola-

rak geçen 6-7 Eylül olaylarının yaşandığı döne-
mi yansıtan “Güz Sancısı” filmini yönetmiş ve 
gerici çevrelerin keskin oklarına hedef olmuştu. 
Gazeteci Hatice Özbay o kitabında Tomris Gi-
ritlioğlu’nu, Amazonların kraliçesi Penthesile’a 
benzetir. Özbay Giritlioğlu’nun, sağlığını hiçe 
sayarak yürümeye devam eden, yapılmayanı, 
yazılmayanı, okunmayanı, bilinmeyeni, tarihin 
arka sayfalarını, tüm tozlarından arındırarak 
inatla, sevgiyle, sabırla, heyecanla seyirciyle 

buluşturan bir yapımcı ve yönetmen olduğunu 
okuruna duyurur. “Hatırla Sevgili”, “Gülbeyaz”, 
“Çemberimde Gül Oya”, “Ihlamurlar Altında”, 
“Bu Kalp Seni Unutur mu”, “Asi”, “Kasaba”,” 
Karayılan”, “Aşka Sürgün” gibi önemli dizilerle 
ve filmlerle daha doğrusu toplumun kanayan 
yaralarına dokunan yapıtlara imzasını atmış 
önemli bir yapımcı ve yönetmendir.

İlk sinema filmi ‘Kantodan Tangoya’ bir Cum-
huriyet aydınının serüvenidir. Film, bir belgeseli 
çağrıştırıyorsa da Tomris Giritlioğlu onun bir 
drama filmi olduğunu söyler. Film,  Fipresci 
Ödülü alır.  

Bizim sinemacılar
Gazeteci Hatice Özbay’a verdiği röportajda 

kendisin de sinema dâhilerinin gerisinde oldu-
ğunu büyük bir mütevazılıkla ifade eden Tomris 
Giritlioğlu, ‘Ben Türkiye’nin dahi yönetmenini 
henüz çıkarmamış olduğunu düşünüyorum. 
Yani izlediğim filmlerde beni çok heyecanlan-
dıran, Zeki’nin filmleri var, Nuri Bilge’nin, Reha 
Erdem’in ama yine de hepimiz, hep bir şeyle-
rin, sinema dâhilerinin gerisindeyiz.’ demiş, ‘Bu 
arada Türk sinemasında en sevdiğim yönetmen 
hala Yılmaz Güney’dir’ diye eklemiş.

altın Portakal’lı yönetmen 
Tomris Giritlioğlu’nun yönettiği ve Yılmaz 

Karakoyunlu’nun aynı adlı kitaptan çevrilen 
Salkım Hanımın Taneleri adlı film 1999 yılında 
Antalya Altın Portakal’da En İyi Film Ödülü’nü 
aldı Röportajın bir yerinde gişe filmi yapmayı 
becerebilen bir yönetmen olmadığını söyleyen 
Tomris Giritlioğlu, yine karanlık bir dönem olan 
Varlık Vergisi ile yitip giden hayatları işlediği 
“Salkım Hanımın Taneleri” ve devamı olan 
“Güz Sancısı’ ile bunu kırdığını şöyle anlatır;

‘Güz Sancısı 800 bin yaptı, Salkım Ha-
nımın Taneleri 600 bin izleyiciye ulaştı. 
Yaz Yağmur’unu ilk izlemeye gittiğinde 
sinemada 3 kişi vardı salonda fakat bu 
filmin de yurt dışından gelen eleştirmen-
ler gurubu tarafından son 20 yılın en iyi 8 
filmi arasında yer aldı. Sinema seyircilik 
bir sanat ve beni bağımsız sinemacılardan 
ayıran önemli bir nokta da burası. Ama 

seyirciyle rüyalarımı paylaşmak istedim ben.  
O yüzden de dizi işi bu kadar önemli olmaya 
başladı. Çünkü o kadar gayret ettiğim Salkım 
Hanımla 800 bin yaptım ben. Diziyle zaten 
bir bölümde 800 bine ulaşıyorsunuz, tirajı çok 
yüksek yani. Ne yazık ki yönetmen olarak ağır-
lığım dizilerle bilinmeye başladı’

Oğluna; ‘Bana bir şey olursa hiç üzülme’
Tomris Giritlioğlu onca acıya, baskıya ve teh-

ditlere karşın daima dik durmuş, kimseye eğil-
memiş, hayallerini seyirci ile paylaşmış, dönem 
filmleri, belgesel ve dizi filmleri ile kendisine 
özel izleyiciler edinmiş sinema tarihimizin 
eşsiz değerleri arasında yerini almıştır. Hatice 
Özbay’ın ‘Annelik Ömür Boyu’ adlı kitabında 
yakalandığı amansız hastalığı öğrenince oğluna 
şöyle seslenmiş;

‘Ben hastalandığımı öğrenince babamın bana 
söylediği bir şeyi oğluma söyledim. Bana bir 
şey olursa hiç üzülme dedim. Çünkü ben hep 
istediğim şeyleri yaptım ki bu çok önemli. Hayli 
genç yaşımdan itibaren yaptım. Tomris Giritli-
oğlu olarak yeniden dünyaya gelmek istemem 
tabii, ama mücadeleci bir kadın olarak gelmek 
isterim hayata’ 
Röportajın sonunda gazeteci Hatice Özbay’ın 
Tomris Giritlioğlu için yazdığı son cümle;

‘Kendisini yazarak daha iyi ifade ettiğini söy-
lese de Tomris Giritlioğlu’nu tanımaktan ve rö-
portajdan büyük keyif aldım. Tomris Giritlioğlu 
gibi devrimci, mücadeleci, sağduyu sahibi bir 
kadın bu kitapta olmasaydı kitap eksik kalırdı. 
Teşekkürler’

Son söz;
Bu yıl düzenlenecek olan Antalya Altın Por-

takal Film Festivaline günler kala aramızdan 
ayrılan sanatçıları saygıyla anıyorum.

Fahrettin 
HEPKESKİN

Dönem 
filmlerinin 
yönetmeni 
Giritlioğlu

CHP İl Başkanı Nail Ka-
macı, milli eğitim sis-
temindeki sıkıntıları 
dile getirdi. Cumhuri-

yet Halk Partisi (CHP) İl Baş-
kanı Nail Kamacı, “2024-2025 
eğitim-öğretim yılı ne yazık ki eğitim 
sisteminin karşı karşıya kaldığı derin 
sorunlarla birlikte başlamıştır.  Ülke-
mizde iktidarın uyguladığı politikala-
rın bir sonucu olarak ekonomik krizin 
ağırlaşarak sürmesi nedeniyle eğitim 
masraflarının artması, ÇEDES ve ben-
zeri projeler üzerinden eğitimin bilim-
sel özünden uzaklaştırılması, laikliğe 
ve bilime aykırı müfredat değişiklik-
leri ve eğitimin yükünün tamamıyla 
velinin sırtına yüklendiği bir tablo ile 
karşı karşıyayız. Eğitimde yaşanan ve 
yapısal hale gelen sorunlar her ne ka-
dar görmezden gelinmeye çalışılsa da 
eğitim sorunu, ülke ekonomisinde ya-

şanan sorunların ardından 
halkın en öncelikli gündemi ol-
mayı sürdürmektedir. Çocuklar 
eğitim hakkından eşit koşullar-
da yararlanamamakta, Yoksul 
ailelerin çocukları başta olmak 
üzere kız çocukları ve kırsal ke-
simde yaşayan çocuklar açısın-
dan eğitime erişim konusunda 
yaşanan sorunlar sürmekte-
dir” dedi.

Millî Eğitim Bakanlığı bün-
yesindeki okullarda kadrolu te-
mizlik personeli eksikliğinin 
uzun süredir ciddi ve yakıcı bir sorun 
olmayı sürdürdüğünü belirten Nail Ka-
macı “Bu eğitim öğretim yılı başında 
da okulların hijyen sorunu henüz çözü-
lebilmiş değildir. Birçok okul yönetimi 
temizlik giderlerini de velilerin sırtına 
yükleyerek okulunun hijyen sorununu 
gidermeye çalışmaktadır. Tüm okullara 

yeteri kadar temizlik personeli, güven-
lik personeli, yardımcı personel hemen 
görevlendirilmelidir. Temizlik, eğitimin 
niteliği açısından vazgeçilmez bir ihti-
yaçtır ve bu alan tasarruf yapılacak bir 
yer olmamalıdır” dedi.  

CHP Antalya İl Başkanı Nail Kama-
cı, “Sağlıklı beslenme alışkanlığının ço-
cukların sadece büyüme ve gelişimin-

de değil, okul başarısı üzerinde 
de son derece etkili olduğu bilin-
mektedir. Her öğrencinin sağlıklı 
ve dengeli beslenme hakkını ar-
tık bütün toplum dillendirmek-
tedir. Her öğrenciye okulda bir 
öğün ücretsiz sağlıklı yemek yok-
sulluğun yaygınlaştığı ülkemiz-
de artık bir zorunluluk haline gel-
miştir. Bu iktidar yapmaz ise CHP 
İktidarında bu sorun ivedilikle 
çözülecektir. Eğitimde yaşanan 
sorunlar ülkemizin en temel so-
runları haline gelmiştir. Çocuk-

larımız uygulanan kötü politikaların 
mağdurları durumuna gelmiştir. Sürek-
li değişen liyakatsiz Milli Eğitim Kadro-
ları, sürekli değiştirilen eğitim sistemi, 
deneme yanılma yöntemiyle çözülme-
ye çalışılan sorunlar eğitimde bir ka-
osu beraberinde getirmiştir” şeklinde 
konuştu.

YENİ eğitim ve öğretim yılı iş bulma 
endişeleriyle başladı. Oto Tamirciler 
Odası Başkanı Ünver Dağlar, gençlerin 
ortaokuldan itibaren meslek eğitimle-
rine odaklanmaları gerektiğini ifade 
ederken üniversite mezunlarının işsiz-
likle mücadele ettiği dönemde sanayi-
deki eleman açığının da arttığını dile 

getirdi. Okullarda yeni eğitim ve öğre-
tim yılı birçok tartışmayla başladı. Bu 
sorunların en büyüğü ise çocukların 
gelecekte mezun olduklarında iş bu-
lup bulamayacağına yönelik olduğuna 
dikkat çeken Oto Tamirciler Odası Baş-
kanı Ünver Dağlar, meslek eğitim prog-
ramlarına dikkat çekti.

Başkan Dağlar, çocukların 
ortaokul döneminden itiba-
ren mesleki eğitimlere yön-
lendirilmesi gerektiğini ifade 
ederek, “Günümüzde bir-
çok işsiz gencimizi görürken 
buna tezat bir şekilde sana-
yilerde ara eleman ve usta-
lık için genç bulmakta zor-
lanıyoruz. Bu eksiklik her 
geçen gün daha da hissedi-
lir boyuta geliyor. Şu anda 
dünyanın en gelişmiş ekonomilerin-
den olan ve otomobil sektöründe zirve-
de olan Japonya’da çocuklar daha ilko-
kul döneminden itibaren bu alanlara 
yönlendirilip, eğitimler veriliyor. Bura-
da eğitim sistemde yapılacak değişik-
liklerle çocuklarımızın da aynı şekilde 
küçük yaşlarda yeteneklerine göre il-
gili alanlara yönlendirilmesi gerekiyor. 
Şu anda üniversiteden mezun ve ken-
di alanında çalışan birçok farklı mesle-
ğe mensup gencimiz uzun yıllar asgari 
ücretlere çalışırken sanayi de yeni baş-
layan 18 yaşındaki bir genç birkaç yıl 

içinde yüksek ücretlere çıka-
biliyor” dedi.

GENÇLERE SESLENDİ

Başkan Dağlar ayrıca işsiz 
gençlere de seslenerek, “Üni-
versiteden sonra özellikle 
sanki artık başka bir meslek 
öğrenme için yaşının geçti-
ğini düşünen gençlerimize 
seslenmek isterim. Şu anda 
üniversiteden mezun genç-

lerimizde aslında buraya gelerek bir-
kaç yıllık çalışma ve eğitimle kalifiyeli 
bir kişiye dönüşebilir. Maalesef birçok 
gencimizin diploması var ama market-
lerde uzun yıllar asgari ücretin bir tık 
üstüne çalışabiliyor. Bunun yerine sa-
nayiye gelerek sıkı bir çalışma ve öğ-
renme arzusuyla yeteneği de varsa bu 
gencimizin rahatlıkla yeni bir meslek 
edinebilirler. Buradaki en önemli kıstas 
gerçekten istekli olmalı ve vazgeçme-
melidir. Burada eleman ihtiyacı her dö-
nem olduğu gibi giderek artmaya de-
vam ediyor” dedi.

Okullarda temizlik 
SOrunu büyüyOr
CHP İl Başkanı Nail Kamacı, Millî Eğitim Bakanlığı bünyesindeki okullarda kadrolu temizlik personeli 
eksikliğinin uzun süredir ciddi ve yakıcı bir sorun olmayı sürdürdüğünü biliyoruz. Temizlik, eğitimin 
niteliği açısından vazgeçilmez bir ihtiyaçtır ve bu alan tasarruf yapılacak bir yer olmamalıdır” dedi

SİMRU
SİLAHTAROĞLU

MESLEKİ EğİtİME önEM vErİLMELİ
Oto Tamirciler Odası Başkanı Ünver Dağlar, gençlerin meslek eğitimlerine erken yönlendirilmesi 

gerektiğini vurgulayarak işsizlik sorununu mesleki eğitim programlarıyla çözebileceklerini belirtti
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Büyükşehir Belediyesi ile An-
talya Sanayici ve iş insanla-
rı Derneği (ANSiAD) arasında, 
Antalya’nın iklim değişikli-

ği konusunda dirençli bir kent olması, 
bölgesel ve küresel sorunların ele alı-
narak güncel gelişmeler ışığında yapı-
lacak çalışmaların belirlenmesi, ulusal 
ve uluslararası alanda sürdürülebilir 
çevre ve sürdürülebilir güçlü bir eko-
nomiye sahip olmak amacıyla işbirli-
ği protokolü imzalandı. Protokol kap-
samında 16 ekim tarihinde Antalya’da 
iklim Değişikliği Zirvesi düzenlene-
cek. iklim değişikliğinden etkilenecek 
olan Akdeniz havzasında yer alan An-
talya’da iklim değişikliği ile mücadele 
ve uyum konusunda işbir-
liği protokolü Antalya Bü-
yükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek ile ANSi-
AD Başkanı ercan Özbek 
tarafından imzalandı. ye-
rel yönetim ve iş dünyası-
nın güçlerini birleştirdiği 
bu işbirliği, bölgenin iklim 
değişikliği ile mücadelede 
atacağı adımların somutlaş-
tırılmasına ve Antalya’nın 
bu konuda örnek bir kent 
haline gelmesine katkı sağ-
layacak.

ANTALYA’NIN GELECEĞİ İÇİN 
ÇALIŞIYORUZ

imza töreninde konuşan Başkan 
Muhittin Böcek, gelecek nesillere ya-

şanabilir bir Antalya bırakmak için ça-
lıştıklarını söyleyerek, “Antalya’da in-
san, doğa ve çevre dostu projelerimizi 
hayata geçirmeye devam ederken kü-
resel iklim değişikliği ile mücadele ve 

uyum konusunda da çalış-
malarımızı sürdürüyoruz. ik-
lim değişikliğine karşı daha 
dirençli bir kent olmamız yo-
lunda attığımız önemli adım-
lardan biri de ANSiAD ile 
düzenleyeceğimiz iklim Deği-
şikliği Zirvesi olacak” dedi.

YOL HARİTASI 
OLUŞTURULACAK

Protokol kapsamında, 16 
ekim’de düzenlenmesi planlanan iklim 
Değişikliği Zirvesi, kentin yerel yöne-
tim çalışmalarını ulusal ve uluslararası 
düzeydeki iklim hedefleriyle uyumlu 
hale getirmeyi hedefliyor. Batı Akde-

niz Bölgesindeki Isparta ve Burdur il-
lerimizin yerel yönetimleri ile iş insan-
larının yer alacağı zirvede, bölgesel 
iklim değişikliği sorunları ve iş dünya-
sını bekleyen konular da ele alınacak. 
Zirve, aynı zamanda iklim değişikliği 
ile ilgili mevzuat, düzenlemeler ve ey-
lem planlarının hayata geçirilmesi ko-
nusunda Antalya’da bir yol haritası 
oluşturulmasına katkı sunacak. Sana-
yi, tarım, turizm ve ticaret sektörleri-
nin karşı karşıya olduğu iklim kaynak-
lı riskler ile bu risklere yönelik çözüm 
önerilerinin tartışılacağı zirve, ekono-
mik, sosyal ve çevresel sürdürülebilir-
lik konularında önemli çıktılar sağla-
mayı amaçlıyor. HABER MERKEZİ

kuMlucA Ziraat Odası bün-
yesinde kurulan zeytinyağı 
fabrikası yapılan duaların ar-
dından zeytin sıkma işlemine 
başlandı. Sabah erken saatler-
de zeytinlerini fabrikaya geti-
ren çiftçiler yılın ilk zeytinyağı-
nı almak için kazana döktü.

‘400 TON REKOLTE 
BEKLİYORUZ’

kumluca Ziraat Odası yöne-
tim kurulu üyesi ve Zeytin-
yağı Fabrikası üretim Müdü-
rü ziraat mühendisi Mustafa 
Acar, “2024- 2025 sezonu hayır-
lı uğurlu olsun. Fabrikamızı bu-
gün açmış bulunmaktayız. ilk 
sıkımlarımızı yapıyoruz. Dün 
deneme sıkımlarımızı yaptık. 
Fabrikamız 2014 yılından beri 
hizmet vermektedir. 3 makine-

miz var. Günlük 200 ton zeytin 
sıkma kapasitemiz var. Geçen 
yıl 300 tona yakın zeytinyağı 
sıkmıştık. inşallah bu sene re-
kolte de iyi gibi, 400 ton civa-
rında rekolte bekliyoruz” dedi. 
ilçede 15 bin dekar alanda zey-
tin üretimi yapıldığını belirten 
kumluca Ziraat Odası Başkanı 
hidayet kökce, “Sarı altınımız 
bugün ummanımızdan aktı. Si-
yah zeytinlerimiz Allah’ın iz-
niyle değirmenimizden geçti. 
Bugün itibarıyla zeytinyağı sı-
kımına başladık. Çiftçilerimi-
ze hayırlı uğurlu olsun. Zira-
at Odası olarak geçmiş yıllarda 
dağıtmış olduğumuz zeytin fi-
danlarımızın bu yıl rekolte-
si güzel. Müdürümüzün de de-
diği 300 ile 500 ton zeytinyağı 
bekliyoruz” diye konuştu.  DHA

İKLİM DEĞİŞİKLİĞİNDE 
ortaKLaŞa harEKEt
Büyükşehir Belediyesi ile Antalya Sanayici ve İş İnsanları Derneği (ANSİAD) arasında, Antalya’nın 

iklim değişikliği konusunda dirençli bir kent olması amacıyla işbirliği protokolü imzalandı

Büyükşehir Belediyesi, kumluca il-
çesinde uzun zamandır ihtiyaç duyu-
lan gasilhane ve morg hizmetlerini kar-
şılamak adına çalışmalarını tamamladı. 
kumluca şehir (Gücük) Mezarlığı içerisi-
ne inşa edilen kumluca cenaze hizmet 
Birimi, modern altyapısıyla halkın hiz-
metine sunuldu.

kumluca şehir (Gücük) Mezarlığı içe-
sinde Antalya Büyükşehir Belediyesi ta-
rafından yapımı tamamlanan ve hiz-
mete açılan cenaze hizmet biriminde, 
6 cenaze kapasiteli morg, bay ve bayan 
gasilhane, bekleme salonu, abdesthane, 
müdür ve personel odası gibi bölüm-
ler bulunuyor. Bu hizmet biriminin me-
zarlık alanında bulunması, vatandaşla-
rın cenaze işlemlerinin daha rahat ve 
düzenli bir şekilde yönetilmesini sağla-
yacak. 

Öte yandan kumluca karşıyaka Mer-
kez Mezarlığı’nda Antalya Büyükşehir 
Belediyesi kumluca hizmet Birimi tara-
fından başlatılan yağmur drenaj boru 
hattı döşeme çalışmaları da devam edi-
yor. Bu altyapı çalışmaları, yeni hizme-
te açılan gasilhanenin faaliyete geçmesi 
için gerekli hazırlıkları kapsıyor. Mezar-
lık içerisindeki gasilhane yolu ve aile 
mezarlıklarına sıcak asfalt döşeme ça-
lışmaları da planlanarak, ziyaretçile-
rin konforunun artırılması hedefleni-
yor.  İHA

Kumluca Şehir Mezarlığı’na
cenaze hizmet birimi açıldı

Kumluca’da zeytin 
sıkma sezonu başladı

Kumluca’da Ziraat Odası bünyesinde işletilen 
zeytinyağı fabrikası zeytin sıkma sezonu başladı

KeMer Belediyesi Arslanbucak Düğün Salo-
nu’nda verilen eğitime, Kemer Belediyesi birim 
müdürleri ve belediye personeli katıldı. ABB geo-
teknik mühendisi Saygın Ercan tarafından verilen 
eğitimde, deprem, yangın, arama kurtarma gibi 
afetler öncesinde, anında ve sonunda yapılması 
gerekenler ve yapılmaması gerekenlerle ilgili 
sunum yaptı. Eğitimde, belediye personelinin 
afetlerle ilgili bilinçlenmesi amaçlandı. DHA

Kemer Belediyesi 
personeline afet eğitimi
Büyükşehir Belediyesi 

(ABB) Afet İşleri 
Dairesi Başkanlığı 
tarafından Kemer 

Belediyesi personeline 
‘Afet farkındalık’ 

eğitimi verildi

MurAtPAşA ilçesinde 2014 yı-
lından bu yana belediye başkanlı-
ğı yapan chP’li ümit uysal, sosyal 
medya hesaplarından bir açıkla-
ma yayımladı. uysal, açıklamada, 
ülkenin ağır bir buhranda olduğu-
nu belirterek, chP Genel Başkanlı-
ğı’na aday olacağının sinyalini ver-
di. uysal açıklamasında şu ifadelere 
yer verdi: “Bir kez daha seçim kay-
bına ne ülkemizin ve partimizin ne 
de partililerimizin tahammülü yok-
tur. iktidara gelmek için yüzde 50’yi 
aşmak gerektiği açıktır. iktidar deği-
şikliği ile yeni bir sayfa açılması, de-
mokratik standartların yükseltilme-
si, adalete güvenin tesis edilmesi, 
çağın gereksinimlerine uygun bir eği-
tim sisteminin uygulanması, üretimi 
ve ihracatı arttırıcı yeni koordinas-
yonlar ve etkili bir teşvik sistemine 
geçilmesi, ağır bütçe açığı sorununun 
çözülmesi chP’nin verimli, çalışkan, 
üretken bir iktidar teşkil edebilmesi 
türkiye için bir beka meselesidir.”

TOPLUMSAL BİR MUTABAKAT

chP’nin iktidarı için siyasal tartış-
maları aşan toplumsal bir mutabakata 
ihtiyaç olduğu belirten uysal, “Olası cumhur-
başkanı adayımızın tartışılmasına ve yıpra-
tılmasına meydan verilmemelidir. Partimizin 

yükselişi için her fedakârlığı yapmaya hazı-
rız. Gerekli koordinasyonun sağlanamadığı-
nı, etkili ve inandırıcı politikaların topluma 
aktarılamadığını gözlediğimiz anda göz göre 

göre bir seçim felaketi-
ne daha sürüklenme-
yi asla kabul etmeye-
ceğimizi ifade etmek 
isterim. Anadolu’nun 
dört bir tarafından 
görüştüğümüz parti-
lilerimizle aynı kaygı 
ve duyarlılıkları pay-
laşmaktayız” 
dedi. Ge-
nel başkan 
adayı ola-
cağının 
sinyal-
lerini 
veren 
uysal, 
“Bu 
tablo şekillenmediği ve toplumsal mu-
tabakat tesis edilemediği takdirde va-
zifeye atılmak için içinde bulunduğum 
şartların sıkıntılı yanlarını düşünmeye-
ceğimi, gerçekleşemeyen toplumsal mu-
tabakatı gerçekleştirmek, Anadolu’nun 
bütün potansiyelini ayağa kaldırmak, 
harekete geçirmek, cumhurbaşkanı 
adayımızı seçtirmek, türkiye’mizi yeni-

den inşa etmek üzere 32 yıllık siyasi tecrü-
bemi ve birikimimi en üst düzeyde partimin 
hizmetine sunacağımı kamuoyunun bilgisi-
ne sunarım” ifadelerini kullandı. DHA

Ümit Uysal’dan
ilginç açıklama
Muratpaşa ilçesinin 3 dönemdir belediye başkanlığını yapan Ümit 
Uysal, CHP’nin genel başkanlığına aday olacağının sinyalini verdi



 

Spor
gündemi

İH
A-

DH
A

727 EYLÜL 2024
CUMA
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BURSA 

İSTANBUL 

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

7.9.2.3 / 6.2.3.8.11 / 2.1.8.7 / 7.3.6 / 7.1.2 / 3 

9.6.5.1.3 / 5.9.6 / 2.7.5.1.6 / 10 / 2.7.5 / 10.8.11 

GÜNÜN BANKOSU 
6.AYAK DUMANOĞLU (3) 

GÜNÜN BANKOSU 
4.AYAK TULUMAR (10)

Şenol Güneş 
sorumluluk aldı 

Trabzonspor Teknik Direktörü 
Şenol Güneş, Başkan Ertuğrul 

Doğan’ın takımla ilgili tüm yetkiyi 
kendisine verdiğini belirterek, tüm 
sorumluluğun kendisinde olduğunu 
söyledi. Trabzonspor Teknik Direktörü 
Şenol Güneş, Koordinasyon Merkezi’n-
de basın toplantısı düzenledi. Güneş, 8 
gün içerisinde 3 müsabaka yaptıklarını 
belirterek, “Sıkıntılar olduğu için bilgi-
lendirme yapmak istedik” dedi. 

Derrick Rose
basketbolu bıraktı 

NBA’de son olarak Memphis 
Grizzlies forması giyen ABD’li 

basketbolcu Derrick Rose, 35 yaşında 
emeklilik kararı aldı. NBA’de birçok 
takımda forma giyen ve zaman zaman 
sakatlıklarla da uğraşan ABD’li bas-
ketbolcu Derrick Rose, emeklilik kararı 
aldı. Rose, bu kararını sosyal medya he-
sabından yaptığı açıklamayla duyurdu. 
ABD’li basketbolcu NBA’de toplam 723 
karşılaşmaya çıktı. 

Futbol kulüpleri 
yol haritası belirledi

Kulüpler Birliği Vakfı ve Türkiye 
Futbol Federasyonu yönetimi, Ri-

va’da yapılan toplantıda bir araya geldi. 
Toplantının ardından Kulüpler Birliği 
Başkanı Ali Koç, basın mensuplarına 
açıklamalarda bulundu. Kulüpler Birliği 
Başkanı Ali Koç, “Ekonomik sağlığa 
kavuşmak adına kulüplerin hazırladığı 
bundan sonraki 5 yıllık yol haritasını 
federasyonumuzla paylaştık” dedi.

Adanaspor’da 
Kemal Kılıç dönemi 

1.Lig ekiplerinden Adanaspor’un 
yeni teknik direktörü Mustafa 

Kemal Kılıç oldu. Trendyol 1.Lig’de 
mücadele eden Adanaspor’da François 
Ciccolini’de boşalan koltuk için teknik 
adam arayışlarına girmişti. Kulüpten 
yapılan açıklamada Mustafa Kemal 
Kılıç ile anlaşmaya varıldığı duyuruldu. 
Adanaspor teknik direktörü geçtiğimiz 
günlerde kalp krizi nedeniyle hayatını 
kaybetmişti. 

Trabzonspor 
eksik çalıştı 

Süper Lig’in 7. haftasında saha-
sında Konyaspor’u konuk edecek 

Trabzonspor, hazırlıklarını 7 eksikle 
sürdürdü. Şenol Güneş, yönetiminde 
yapılan antrenmanla Trabzonspor, 
pazar günü Konyaspor ile oynayacağı 
maçın hazırlıklarını sürdürdü. Basın 
mensuplarına 20 dakikası açık olan 
bölümde bordo-mavililer ilk bölümde 
salonda çalıştı. Sonrasında koordinas-
yon çalışması yapıldı.

Thomas Reis
temkinli konuştu 

Taraftarın Avrupa kupalarına 
katılma hayalini normal karşı-

ladığını söyleyen Samsunspor Teknik 
Direktörü Thomas Reis, “Bu herkes için 
serbest ve olağan bir durum. Ancak 
ben bir hayalperest değilim. Ben bunu 
yapmayacağım ve takımım da bunu 
yapmamalı” dedi. Teknik Direktör Tho-
mas Reis yönetiminde devam ediyor. 
Reis de takımın son durumu hakkında 
basın mensuplarına açıklamalarda 
bulundu.  

Antalyaspor bu sezon ilginç bir istatistiğe 
imza atıyor. 

Süper Lig’de geride kalan 6 haftada 8 
puan toplayan Akrep, 9 gol atarken kalesinde 12 
gol gördü. 

Rizespor ve Adana Demirspor’dan sonra kale-
sinde en fazla gol yiyen ekip durumundayız. 

Ancak bunun yanında gol de atıyoruz. 
Yani gol atmakta sıkıntı yaşamıyoruz ancak 

kalemizi de gole zor kapatıyoruz. 
Geçtiğimiz hafa oynanan Kasımpaşa maçı 0-0 

berabere bitmiş olsa bile kalemizde bu karşılaş-
mada 2 gol gördük. 

Bu goller ise ofsayt gerekçesi ile iptal edildi. 
Öncelikle gol yeme problemine çare bulmak 

zorundayız. 
Bu anlamda da hoca artık yavaş yavaş ideal 

11’ini buluyor. 

Artık maceraya gireceğini düşünmüyorum. 
Kimden en üst düzeyde verim alabilecekse 

ona formayı teslim edecektir. 
Oyun anlamında tam istediğini sahaya yansı-

tamayan Antalyaspor, skor anlamında ise fena 
durumda değil. 

6 karşılaşmada toplanan 8 puan ile ligde 10. 
Sırada bulunmak küçümsenemez. 

Diğer yandan evinde mağlup olmayan bir An-
talyaspor izliyoruz. 

Evinde oynadığı Göztepe maçından beraber-
likle ayrılırken Hatayspor ve Adana Demirspor 
maçlarını kazandık. 

Bu hafta sonu ise Fenerbahçe’yi konuk edece-
ğiz. 

Evimizde yenilmiyoruz bu Fenerbahçe maçı 
için bize önemli bir referans verirken çok gol yi-
yor olmamız ise açıkçası gözümüzü korkutuyor. 

Çünkü Fenerbahçe’nin özellikle hü-
cum anlamında önemli silahları var. 

Bunları öncelikle durdurmak zorun-
dayız. 

Açıkçası bizim ligdeki rakibimiz Fe-
nerbahçe, Galatasaray yada Beşiktaş 
değil. 

Bu rakiplere karşı aldığımız sonuçlar 
skor olarak çok ağır olmadığı sürece 

bana önemli değil. 
Bizim için önemli olan Kasımpaşa, Rizespor, 

Alanyaspor gibi maçlardan puan veya puanlar 
alabilmek.

Teknik direktör Alex için bu karşılaşma özel 
bir anlam ifade ediyor olacak. 

Mutlaka onun için duygusal bir mücadele ola-
caktır. 

Efsanesi olduğu takıma karşı teknik direktör 
olarak ilk kez çıktığı maçtan galibiyet ile ayrıl-
mak isteyecektir. 

Umarım sonuç da öyle olur. 
Hem takıma büyük bir moral olur, hem de 

Alex için…
Galibiyet çok önemli olur ancak yineliyorum 

bizim için bu maçlar değil, diğer karşılaşmalar 
çok daha önemlidir.

Osman
 ÖZTOKMAK

İlginç bir 
maç olacak

TüRKiyE Bisiklet Federasyonu 6. 
Olağan ve Mali Genel Kurulu, An-
kara’da gerçekleşti. Mevcut başkan 
Emin Müftüoğlu ile Kerim Vural’ın 

yarıştığı başkanlık seçimi öncesi yönetim 
kurulu faaliyet ve mali açıdan ibra edil-
di. 279 delegenin oy kullandığı genel ku-
rulda 202 oy alan Emin Müftüoğlu, yeni-
den başkan oldu. Kerim Vural ise 74 oy 
aldı. Seçim sonuçlarının ilan edilmesinin 
ardından açıklamalarda bulunan Müf-

tüoğlu, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-
doğan’a, Gençlik ve Spor Bakanı Osman 
Aşkın Bak’a, Spor Hizmetleri Genel Mü-
dürü Veli Ozan Çakır’a, bakanlık yetkili-
leri ve diğer ilgililere destekleri için teşek-
kür etti. Emin Müftüoğlu’nun yönetim 
kurulu asil listesinde şu isimler yer alıyor: 
“Mehmet Okan Kaya, Fikret Hayali, Me-
tin Cengiz, yusuf Alperen Ayar, Elif Mer-
ve Beyla, Ercan Okur, Veysel Serdar, Ke-
nan Güler, Onur Şahin, Nevzat Kıral.”  İHA

Bu yıl Süper Amatör Lig’de 
mücadele edecek olan Korkute-
li Belediyespor, yeni sezon için 
önemli adımlar attı. Kulüp, yeni 
transferler ve mevcut oyuncu-
larla sözleşme imzalayarak kad-
rosunu güçlendirdi. Korkuteli 
Belediyesi Spor Müdürü Ga-
lip Özbek; yeni sezon için heye-
canlı olduklarını ve taraftarla-
rın beklentilerini karşılamak için 
ellerinden geleni yapacakları-
nı vurguladı. Tek hedefin şam-
piyonluk olduğunu söyledi.  Öz-
bek;  “Futbol, sadece bir spor dalı 

değil, aynı zamanda insanları 
bir araya getiren, dostluk ve kar-
deşlik bağlarını kuvvetlendiren 
bir araç. Korkuteli Belediyespor, 
yeni sezonda bu değerleri ön 
plana çıkarmayı hedefliyor ve 
taraftarlarının desteğiyle daha 
büyük başarılara imza atmayı 
umuyor” diye konuştu.  Teknik 
ekip ise oyuncuların performan-
sını artırmak ve takım ruhunu 
pekiştirmek için çalışmaların de-
vam ettiğini şuan kampta olduk-
larını belirtti. 
HABER MERKEZİ

Emin müftüoğlu 
yEnidEn başkan
Türkiye Bisiklet Federasyonu 6. Olağan 

ve Mali Genel Kurulu’nda Emin 
Müftüoğlu yeniden başkanlığa seçildi

kulüpler birliği Vakfı toplantısı yapıldı
Türkiye Süper Lig Profesyonel 

Futbol kulüpleri Vakfı topladı. 
Hasan Doğan Millî Takımlar 
kamp ve eğitim Tesisleri’nde dü-
zenlenen toplantıda TFF Başkanı 
ibrahim ethem Hacıosmanoğlu, 
Süper Lig kulüpler Birliği Vakfı 
Başkanı ve Fenerbahçe Spor 
kulübü Başkanı Ali koç, Süper 
Lig kulüpler Birliği Vakfı yönetim 
kurulu üyeleri, Trendyol Süper 
Lig kulüplerinin başkanları ve 
temsilcileri ile TFF Başkan Vekilleri 
ve TFF yönetim kurulu üyeleri 
yer aldı. kulüplerin talebi doğrul-
tusunda gerçekleştirilen toplantı-
da, futbol ekonomisinde yaşanan 
sıkıntıların çözümüne yönelik ola-
rak 5 yıllık bir yol haritası çizilerek 
ekim ayında bir çalışma grubu 
oluşturulması ve yıl sonuna kadar 

ilk tespitleri içerecek bir sunum 
hazırlanması kararlaştırıldı. 
Toplantıda kulüplerin gelirlerinin 
artırılması ve giderlerinin azaltıl-
ması adına korsan yayınla müca-
delede atılan adımlar ve TFF’nin 
imzaladığı sponsorluk anlaşmaları 
değerlendirildi. MHk Başkanı 
Ferhat Gündoğdu’nun bir sunum 
yaptığı toplantıda, MHk’nın 
mevcut yapısının değiştirilmesi 
yönündeki çalışmalar gözden 
geçirildi. Önümüzdeki sezon ger-
çekleştirilecek olan e-bilet ihalesi, 
stadyumlarda hayata geçirilmesi 
planlanan “ayakta taraftar” proje-
si ve Başkan Hacıosmanoğlu’nun 
son UeFA ziyaretinde finansal 
sürdürülebilirlik ile ilgili yapılan 
görüşmeler de toplantı günde-
minde yer aldı.  DHA

korkutEli bElEdiyEspor’da 
yEni sEzon imzaları atıldı

Süper Amatör Lig’de mücadele edecek 
olan Korkuteli Belediyespor’da

yeni sezon imzaları atıldı
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Kültür ve Turizm Bakanlığı, Kemer Kay-
makamlığı, Kemer Belediyesi ve Phase-
lis Kazı Başkanlığı’nın destekleriyle Kemer 
ve Yöresi Tanıtım Vakfı’nca (KETAV) organi-
ze edilen Phaselis Festivali’nin ikinci günün-
de ‘Film Gibi Bir Gece’ isimli konserde keman 
virtüözü Can Özhan ve piyanist Iraz Yıldız 
sahneye çıktı. ‘Howl’s Moving Castle’, ‘Love 
Story’, ‘Nocturne’ gibi film müziklerinin yanı 
sıra Türkiye’nin de ünlü ‘Ayrılık’, ‘Sarı Gelin’ 
ve ‘Çalıkuşu’ gibi birçok eserin filmlerden ke-
sitlerine müzikleriyle eşlik eden Özhan ve Yıl-
dız, yaklaşık 1 saatlik konser sonunda izleyici 
tarafından ayakta alkışladı. Bugün festiva-
lin 3’üncü gününde Teyfik Rodos ve 45’lik Or-
kestrası sahnede olacak. Dönemin kıyafet-
leriyle sahneye çıkacak olan sanatçılar, 70’li 
yıllara damgasını vuran 45’lik plak şarkıla-
rı ile sanatseverleri geçmişe yolculuk ettire-
cek.  DHA

türK Sinemasının unutulmaz mizahi baş-
yapıtlarından Hababam Sınıfı’nın müze-
si, Dokuma Park’ta ziyaretçilerini bekliyor. 
Hababam Sınıfı Müzesi, yenilenen yüzüy-
le Modern Sanatlar Galerisi’nde açıldı. Kepez 
Belediye Başkan Vekili Selçuk Koçnebioğul-
ları’nın açılışını gerçekleştirdiği müzede, Rıfat 
Ilgaz’ın ölümsüz eseri Hababam Sınıfı’nın çe-
kildiği İstanbul Adile Sultan Kasrı’ndaki sını-
fın bir benzerini ziyaretçilere sunuyor. Müze, 
filmin unutulmaz karakterleri ve sahneleriy-
le dolu bir yolculuk vaat ediyor. Hafize Ana, 
İnek Şaban, Güdük Necmi, Mahmut Hoca ve 
Damat Ferit’in silikon heykelleri, filmin afiş-
leri, oyuncuların posterleri, sıraları, kara tah-
tası ve iskelet maketi gibi detaylarla, 6A Ede-
biyat sınıfı adeta yeniden hayat buluyor. 
Müzede ayrıca, filmin başrol oyuncularından 
Kemal Sunal’ın saati, Adile Naşit’in canlan-
dırdığı Hafize Ana karakterinin filmde kul-
landığı ütü ve filmin yönetmeni Ertem Eğil-
mez’in daktilosu da sergileniyor. Bunun yanı 
sıra, filmde kullanılan bavul gibi orijinal eş-
yalar da müzede yer alıyor.  Bu filmlerde kul-
lanılan kostümlerden, Badi Ekrem’in kırmı-
zı beyaz çizgili eşofmanına, Güdük Necmi’nin 
kıyafetlerine kadar pek çok detay müzede 
sergileniyor.  HABER MERKEZİ

DOKuMA Modern Sanatlar Ga-
lerisi, uluslararası Modern Kar-
ma Resim ve Heykel Sergisi’ne 
ev sahipliği yapıyor. uluslarara-
sı Modern Karma Resim ve Hey-
kel Sergisi, 20 sanatçının imzasını 
taşıyan 195 farklı eserle kapılarını 
ziyaretçilere açtı.

Serginin açılışına katılan Ke-
pez Belediye Başkan Vekili Sel-
çuk Koçnebioğulları, Kepez’in kül-
türün ve sanatın baş şehri olması 
hedefiyle yola çıkan Başkan Me-
sut Kocagöz’ün sevgi ve selamla-
rını iletti. Modern Sanatlar Gale-
risi’nin, Türkiye, Rusya, İngiltere, 
Kazakistan ve Sırbistan’dan katı-
lan 20 sanatçının eserlerine ev sa-
hipliği yaptığını dile getiren Koç-
nebioğulları, “Evsel atıkların birer 
atıktan çok daha fazlası olduğu-
nu, bu eserler sanatın üretmek ol-
duğunu göstermektedir. Her geri 
dönüşüm bir ileri kazanımdır. Ser-
gimize katkı koyan, tüm sanatçı-
larımıza ev sahipliği yapmaktan 
dolayı mutluluk duyar, sanata kat-
kılarından dolayı kendilerine Ke-
pez Belediyesi adına tebrik ede-
rim” dedi.

Sanatçı ve Küratör Irina Pashina 
ise sergide Türkiye, Rusya, İngil-
tere, Kazakistan ve Sırbistan’dan, 
modern tekniklerle çalışan 20 sa-
natçının eserlerinin yer aldığını 
belirterek, sergiye emeği geçenle-
re teşekkür etti. Açılış konuşma-
larının ardından, Elizaveta Beke-
tova şarkılarıyla, Bravo Antalya 
Dance Stüdyo ekibi de dans gös-
terileriyle sergiye renk kattı. Sergi-
de, 102 resim, 20 heykel ve 73 takı 
eseri yer alıyor.  DHA

Öğrenci 
filmleri 
Belli OlDU
61. Uluslararası Antalya Altın Portakal 
Film Festivali’nde Altın Portakal heykelciği 
için yarışacak öğrenci filmleri belli oldu

5-12 Ekim tarihlerinde gerçek-
leştirilecek 61. uluslararası Antal-
ya Altın Portakal Film Festivali, si-
nema okullarında çekilen öğrenci 
filmlerini görünür kılmak ve si-
nema öğrencilerini teşvik etmek 
amacıyla Sinema Okulları Öğren-
ci Filmleri Yarışması’na ev sahipli-
ği yapıyor. Yarışma seçkisinde yer 
alan çalışmaları; yönetmen Han-
dan İpekçi, Sinema ve Televizyon 
Eseri Sahipleri Meslek Birliği (SE-
TEM) Genel Başkanı Mehmet Gü-
leryüz ve yapımcı Aycan Çetin’den 
oluşan jüri değerlendirecek.

YENİ BİR KAPI AÇACAK 

Finale kalan filmleri tebrik eden 
Sinema Okulları Öğrenci Film-
leri Yarışması Genel Koordina-
törü Sema Fener, “Antalya Al-
tın Portakal Film Festivali’nde ilk 
kez yer alan bu yarışmalı bölü-
mün gelenekselleşmiş ulusal Kısa 
Film Yarışması’ndan farkı sinema 
okullarının kendi müfredatları çer-
çevesinde çekilmiş olan filmlerinin 
yarışmaya katılarak programları-
nın ve tarzlarının yarışmasıdır. Bir 
başka önemli husus da bu okulla-
rın öğrencilerinin sinema profes-
yonelleri ile buluşarak fikir alışve-
rişinde bulunabilme olanağının 
sunulması olacak. Böylece sine-
ma endüstrisi öğrencileri keşfeder-
ken öğrenciler de ileride çalışacak-
ları sanat dalında, karşılaşacakları 
yöntemler hakkında öngörü oluş-

turabilecek. Bu sene festivalde ilk 
kez yer alan Sinema Okulları Öğ-
renci Filmleri Yarışması hem öğ-
rencilere hem de onların eğitildi-
ği sinema okullarına yeni bir kapı 
açacak. Temsil ettikleri üniversi-
telerin verdiği sinema eğitiminin 
kimliğini betimlercesine seçilen 
farklı konuların, farklı bir sinema 
diliyle anlatıldığı bu 12 filme yarış-
mamızın son aşamasında başarı-
lar diliyoruz” dedi.

YENİ YÖNETMENLER VE 
OYUNCULAR 

61. uluslararası Antalya Altın 
Portakal Film Festivali’nde yarışa-
cak öğrenci filmleri şunlar: “Bir Sır 
Var Yazılmış - Yönetmen: Recep Efe 
Ekemen - 15’, Defin - İbrahim Kara-
hasan - 8’, Deli - Canan Sennaroğlu 
- 15’, Diyet Kola - Çağrı Hazar Oğuz 
& Tuna İnci Mısırlıoğlu - 14’, Döngü 
- Ramazan Yakut - 10’, Giz - Özlem 
Biberoğlu - 12’, NâN - Enes Küçük 
- 15’, Normal - Merve Toker - 12’, 
Sinameki - Furkan Demirci - 14’, 
Sistem - Abdulhalim Erez - 9’, umu-
rumda Değil - Deniz Mıdık - 15’ 
ve Vahşetin Yeni Düzeni - Alinur 
Bağcı - 13” Seçkiye katılan filmle-
rin ekipleri, 5-12 Ekim tarihlerinde 
gerçekleştirilecek 61. uluslarara-
sı Antalya Altın Portakal Film Fes-
tivali’ne katılarak yönetmenler, ya-
pımcılar, senaristler, oyuncular ve 
sinemanın diğer aktörleriyle bu-
luşma fırsatı yakalayacak.   İHA

Doğa Koruma ve Milli Parklar 
Genel Müdürlüğü tarafından sosyal 
medya hesaplarına deniz kaplumba-
ğasının deniz anasını yerken görün-
tüleri koyuldu. Caretta carretaların 
denize atılan plastikleri deniz anası 
zannedip tükettiği anlatılan vide-
oda; “Deniz kaplumbağaları deniz 
anaları ile de beslenir. Her iki canlı 
da deniz ekosisteminin birer par-
çasıdır. Plastik atıkları, deniz anası 
zannedip yiyen deniz kaplumbağa-
ları ise yaşamlarını kaybetmektedir” 
ifadeleri kullanıldı.

BU YÜZYILIN EN BÜYÜK 
PROBLEMLERİNDEN BİRİ 

akdeniz Üniversitesi Su Ürünleri 
Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. 

Mehmet Gökoğlu, denizlerde yoğun 
bir plastik kirliliğinin gözlemlendi-
ğine dikkat çekerek, neden olunan 
kirliliğin deniz canlıların sonunu 
hazırladığını söyledi. Gökoğlu, “Bu 
yüzyılın en büyük problemlerinden 
biri plastik kirliliği, bu kirlilik neti-
cesinde birçok deniz kaplumbağası 
plastikleri deniz anası sanıp yiye-
biliyor. Sindirim sistemini tıkıyor, 
dolayısıyla plastiği eritemiyor. Bu 
nedenle birçok deniz kaplumbağası-
nın öldüğü literatürlerde de belirtili-
yor” diye konuştu.

DENİZLER PLASTİK ÇÖPLÜĞÜ 
HALİNE GELDİ

Denize atılan plastiklerin parça-
lanarak mikroplastikleri oluşturdu-

ğunu belirten Prof. Dr. Gökoğlu, 
suya sıçan plastiklerin sadece deniz 
canlılarına değil insanlara da zarar 
verdiğini açıkladı.

Gökoğlu, şu ifadelere yer verdi: 
“Mikroplastikler, en küçük organiz-
madan en büyüğüne kadar sirayet 
ediyor, dolayısıyla biz de içtiğimiz 
sulardan, attığımız tuzlardan, 
yediğimiz balıklardan veya diğer 
su ürünlerinden bunu alabiliyoruz. 
İnsanların çok dikkatli olması lazım, 
plastiği doğaya bırakmamaları 
gerekiyor. Plastik, doğada sıcağın 
etkisiyle toz haline gelip, sularla 
tekrar denize gidiyor. Denizler plas-
tik çöplüğü haline geldi, öyle bir an 
gelecek ki; denizler plastik çöplüğü 
olacak.”   İHa

Denizi 
kirletenlere 

‘çevre’ 
mesajı

Phaselis Festivali’nde 
film müzikleri gecesi

Hababam Sınıfı 
Müzesi yenilendi

ALKÜ Senato Toplantısı yapıldı
ALANYA Alaaddin Keykubat Üniversite-

si (ALKÜ) Senato Toplantısı Gazipaşa Yer-
leşkesinde yapılarak Gazipaşa’ya kurula-
cak turizm ve uygulama oteli projesinin 
detayları masaya yatırıldı.

Alanya Alaaddin Keykubat Üniversi-
tesi (ALKÜ) 2024-2025 Akademik Yılı’nın 
ilk Senato Toplantısı Gazipaşa Yerleşke-
sinde yapıldı. Gazipaşa Havacılık ve uzay 
Bilimleri Fakültesi ve Gazipaşa Mustafa 
Rahmi Büyükballı MYO binasındaki Top-

lantı Salonu’nda yapılan Senato Toplantı-
sı öncesinde ALKÜ Rektörü Prof. Dr. Kenan 
Ahmet Türkdoğan, Gazipaşa Belediye Baş-
kanı Mehmet Ali Yılmaz ile bir araya geldi.

ALKÜ Rektörü Prof. Dr. Kenan Ahmet 
Türkdoğan Başkanlığında yapılan Senato 
Toplantısı’na Rektör Yardımcıları Prof. Dr. 
Atıf Bayramoğlu, Prof. Dr. Mehmet Akın, 
Prof. Dr. Oğuz Karahan, Genel Sekreter 
Onur Ocakdan, fakülte dekanları ve MYO 
Müdürleri katıldı. İHA

Dokuma 
Park’ta
karma

sergi açıldı

Doğa Koruma ve Milli Parklar Genel Müdürlüğü caretta carretanın deniz 
anasını yediği görüntüleri paylaştı. Caretta carettaların denize atılan plastikleri 

deniz anası zannedip tükettiğinin anlatıldığı videoyla ilgili Prof. Dr. Mehmet 
Gökoğlu, “Bu yüzyılın en büyük problemlerinden biri plastik kirliliği” dedi
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